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 با کوچ نورافکن و میرزایی به شمال، 
جمع اصفهانی های حاضر در انزلی 

به 11 بازیکن رسید

 آماده باش ملوانان
با حضور سربازانی

از نصف جهان
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 ۵۲۰۰ فرصت شغلی در یکسال گذشته در 
نجف آباد ایجاد شد

برنامه های مقابله با گرد و غبار در اصفهان با 
کمبود اعتبارات مواجه است

 پُختن به وقت مرداد! 
اصفهان برای اعزام 

زائران اربعین 
آمادگی دارد

۱۰۰ واحد ریخته گری 
اصفهان به بیرون از 
شهر منتقل می شوند

۴۷۵ هکتار از اراضی 
دولتی استان اصفهان 

رفع تصرف شد

در نشست خبری مدیرکل تأمین اجتماعی استان اصفهان و 
مدیریت درمان تأمین اجتماعی با اصحاب رسانه چه گذشت؟

از بداخلاقی برخی پزشکان تا ماجراهای زیرمیزی، 
کمبود متخصص و افزایش سن بازنشستگی

5 35 8

5

روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         

یکشنبه ۳۱ تیر ۱۴۰۳
۱۵ محرم ۱۴۴۶
۲۱ جولای ۲۰۲۴

شماره ۴۱۳۵
8 صفحه

سال چهاردهم
قیمت: ۵۰۰۰ تومان

zayanderoudonline.ir

 سازمان آگهی های

 روزنامه زاینده رود

031-36284167-8

یست   ود جار یست  خبر در زاینده ر ود جار خبر در زاینده ر
اطلاعیه

روابط عمومی اداره کل امور مالیاتی استان اصفهان
م الف: 1754630

مهلت تسلیم اظهارنامه مالیاتی اشخاص حقوقی و املاک اجاری اشخاص حقیقی

مهلت تسلیم اظهارنامه عملکرد ســال ۱۴۰۲ مالیات اشخاص حقوقی و همچنین املاک اجاری اشخاص 
حقیقی و پرداخت مالیات متعلق مطابق مقررات مواد ۱۱۰ و 8۰ قانون مالیات های مستقیم تا پایان تیرماه 

سال جاری )۱۴۰۳/۰۴/۳۱( می باشد.

 

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد اجاره ماهیانه ۴ واحد خدماتی واقع در  فرعی ۳ شرقی فردوسی پارکینگ طبقاتی را از طریق مزایده 
عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده، با بهره گیری از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )www.setadiran.ir( و با شماره 

مزایده ۵۰۰۳۰9۴۷۳۴۰۰۰۰۱۶ به صورت الکترونیکی واگذار نماید.
مهلت دریافت اسناد مزایده: ۱۴۰۳/۰۵/۰۴ زمان انتشار در سایت: ۱۴۰۳/۰۵/۰۳  

آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: ۱۴۰۳/۰۵/۱۴ تاریخ بازدید: ۱۴۰۳/۰۵/۱۴   
زمان اعلام به برنده: ۱۴۰۳/۰۵/۱۶ زمان بازگشایی: ۱۴۰۳/۰۵/۱۵   

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
۱- برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد 
مزایده )در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شرکت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده 

بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
۲- کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شــرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و 

انتخاب می باشد.
۳- علاقه مندان به شــرکت در مزایده می بایســت جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی )توکن( با شماره های ذیل تماس 

حاصل نمایند:
مرکز پشتیبانی و راهبردی سامانه: ۴۱9۳۴- ۰۲۱

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استان ها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش »ثبت نام/ پروفایل مزایده گر« موجود 
است.

آگهی مزایده اجاره
)نوبت اول(

چاپ دوم

م الف: 1752123
سعید ابریشمی راد- شهردار شاهین شهر 

نام »حسین خرازی« در فهرست 
مداحان اهل بیت)ع( 

 از خرازی پرســیدم »چرا می خواهــی نوحه خوانی کنــی؟« که او گفت: 
»می خواهم اسمم جزو مداحان امام حســین )ع( باشد.« گردان ها و 
واحدها از محل های خود، دســته راه انداختند و به سوی مسجد لشکر 
حرکت کردند. آن شب من پس از نماز صحبت کردم و حسین هم پس از 

آن شروع به نوحه خوانی کرد.

  ۲ هفته بی سابقه از نظر افزایش دما در کشور  را   
 تجربه خواهیم کرد؛ مسئولان بر لزوم صرفه جویی   
 در مصرف آب و برق تأکید می کنند  



یکشنبه ۳۱ تیر ۱۴۰۳ / ۱۵ محرم ۱۴۴۶ / ۲۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۵

 مدیرعامل انجمن اوتیسم کاشان:

پیشگیری از اختلال اوتیسم، نیازمند برنامه ریزی جدی است
مدیرعامل انجمن اوتیســم کاشان گفت: روند رو به رشــد مبتلایان به اختلال اوتیسم در آمارهای 
جهانی نگران کننده اســت و پیشــگیری از آن نیازمند یک برنامه ریزی جدی با مشارکت دولت و 

تشکل های مردمی است.
مریم خیامی پور در گفت وگو با »ایسنا«، اظهار کرد: اوتیسم یک اختلال رشدی، عصبی است که بر 
توانایی فرد در تعامل اجتماعی تأثیر می گذارد و علت آن هنوز مشخص نشده اما با زندگی صنعتی 

تعداد مبتلایان به این اختلال افزایش یافته است.
وی افزود: به استناد مطالعاتی که در آمریکا انجام شده است نرخ رشد اختلال اوتیسم در سال ۲۰۰۰ 
یک نفر در ۱۵۰ تولد بود که این رقم در سال ۲۰۱۸ به نسبت یک نفر به ۵۹ تولد افزایش یافته است 

که این تعداد می تواند نگران کننده باشد.
مدیرعامل انجمن اوتیسم کاشان تصریح کرد: اکنون ۲۲۰ نفر مبتلا به اختلال طیف اوتیسم در منطقه 
کاشان شناسایی شــده اند، اما با توجه به اینکه تعداد تولد در منطقه کاشان ماهانه ۴۷۵ نفر است 
اگر به نسبت سال ۲۰۰۰ هم حساب کنیم در ۱۰ ســال آینده رقم بالایی از مبتلایان به اختلال طیف 

اوتیسم قابل پیش بینی است.
وی اظهار کرد: برنامه های انجمن اوتیسم کاشان در قالب چهار حوزه آموزش و توان بخشی، اطلاع 
رسانی عمومی، طرح های حمایتی و همکاری بین بخشی طراحی شده است که با کمک حامیان 

نیکوکار اجرا می شود.
خیامی پور تصریح کرد: اعتبار سال گذشته مؤسسه اوتیسم کاشان شامل یک میلیارد و ۶۴۰ میلیون 
ریال سبد کالا، چهار میلیارد و ۸۰۰ میلیون ریال هزینه جشن ها و برنامه های مناسبتی و ۱۷ میلیارد 

ریال هزینه آموزش و توان بخشی بچه ها بوده است.
وی تأکید کرد: آموزش و توان بخشی از جایگاه بالایی در روند بهبود اختلال اوتیسم برخوردار است 
به شرط آنکه در سن طلایی آموزش، شناسایی شــده و تحت آموزش درست قرار بگیرند در حالی 
که بسیاری از مبتلایان اوتیسم در مدارس استثنایی با سایر توان یابان از یک مدل آموزش استفاده 
می کنند. مدیرعامل انجمن اوتیسم کاشان گفت: انجمن اوتیسم کاشان ۱۵۰ نفر را زیر پوشش دارد 
که ۷۰ نفر آنها بالای ۱۳ سال هستند و اکنون ۷۳ نفر از خدمات مرکز توانبخشی سرای امید استفاده 

می کنند، در حالی که ظرفیت این مجموعه ۵۰ نفر است.
خیامی پور تأکید کرد: مهارت و حرفه آموزی مبتلایان بالای ۱۵ سال، با هدف استمرار آموزش بچه ها 
تا پیدا کردن شغل و برگشت به زندگی یکی از ضرورت های جامعه اوتیسم است که امیدواریم این 

مرکز در فضایی به وسعت ۶۰۰ مترمربع در مهرماه آغاز به کار کند.
همچنین مادر یکی از کودکان طیف اوتیسم به »ایسنا« گفت: حکایت مادران اوتیسم مانند باغبانی 
است که پای درخت خشکیده ای نشسته اند و تلاش می کنند که این درخت برگی بیاورد و سبز شود 

و نیازمند مشارکت همگانی هستیم.
نجمه هنرجو اظهار کرد: کودکان اوتیسم در جامعه ما بی پناه هستند و همیشه باید با خانواده همراه 
شوند و در نهایت درماندگی بارها آرزو می کنیم که پیش از ما بمیرند تا بعد از مرگ ما بی پناه و تنها 
نمانند. وی تصریح کرد: جامعه درک درستی از اوتیسم و مبتلایان اوتیسم ندارد؛ بنابراین، کمترین 
ناآرامی آنها را تحمل نمی کنند و خانواده اوتیسم را تحقیر می کنند که با این فرزند چرا در جمع حاضر 
شده ایم. من و همسرم برای نگهداری از فرزندمان، حتی نتوانســتیم در مراسم بزرگداشت فوت 

پدرم و پدر همسرم شرکت کنیم.
این فعال اجتماعی افزود: وقتی شانه به شــانه فرزندان خود در خیابان راه می روید و با آنها حرف 
می زنید و می خندید؛ به یاد بیاورید که خانواده های اوتیسم نمی توانند این لحظه را حتی تصور کنند.

هنرجو تأکید کرد: خانواده های اوتیسم هیچ آرامشی ندارند و بالاترین انتظار ما این است که مردم 
و مسئولان درک درستی از خانواده اوتیسم داشته باشــند و برای آموزش و نجات آنها کاری کنند و 

حداقل فضایی را برای زندگی آرام آنها فراهم کنند حتی اگر دور از شهر باشد.

یکپارچه سازی فروش، چالش جدید مالکان اراضی »میلاد« شاهین شهر

مِلک های بلاتکلیف!

کاربری کشــاورزی اراضــی ۴۲ هکتــاری »میلاد« 
شاهین  شــهر اصفهان پس از حدود ۱۷ سال در سال 
گذشــته تغییر یافت اما مالکان زمین  به دلیل یکپارچه ســازی طرح 
 فــروش و مزایده گذاری هــای بی جــواب، همچنان از دســتیابی به 

ملک خود ناکام مانده اند.
به گزارش »ایرنا«، این اراضی حدود ۱۷ ســال پیش توســط شرکت 
تعاونی مسکن کارکنان دولت در شاهین شهر و میمه برای واگذاری به 
۸۰۰ عضو این مجموعه شامل کارکنان فرمانداری، بنیاد شهید، نیروهای 
نظامی و انتظامی، دارایی، دادگستری، شــهرداری و دیگر دستگاه ها 
خریداری شد. ســال ۸۶ در پی فراخوان رســمی این تعاونی و تأیید 
فرمانداری و جهاد کشــاورزی برای دریافت یک قطعه زمین مسکونی 
از متقاضیان ثبت نام صورت گرفت و هر نفر در همان سال ۱۴۰ میلیون 
ریال در ۲ مرحلــه پرداخت کردند. پس از مدت کوتاهی اعلام شــد که 
اراضی ۴۲ هکتاری خریداری شده، کاربری زارعی دارد ولی در عین حال 
شرکت تعاونی مسکن کارکنان دولت قول داد که می تواند مجوز تغییر 
کاربری آن را بگیــرد تا اینکه این وعده پس از حدود ۱۷ ســال در نیمه 
دوم  سال گذشته محقق شد. با این حال، سند این اراضی به صورت تک 
برگ با کاربری تجاری، نمایشگاهی و خدماتی صادر شد ضمن اینکه در 
مجمع عمومی شرکت تعاونی تصویب شده بود که اراضی میلاد به صورت 

یکپارچه به مزایده گذاشته شود. یکی از مالکان این اراضی در گفت وگو 
با »ایرنا« اظهار کرد: بنای این کار از همان ابتدا با فروش غیرمسکونی 
اراضی به نام مسکونی به اعضای شرکت تعاونی کج گذاشته شد که این 
رویه همچنان نیز ادامه دارد. وی که مایل به ذکر نامش نبود، افزود: بر 
این اساس نزدیک به ۲ دهه خریداران این اراضی در بلاتکلیفی تغییر 

کاربری آن به سر بردند تا اینکه سال گذشته این مشکل حل شد.
 به گفتــه این عضــو شــرکت تعاونــی مســکن کارکنــان دولت در 
شاهین شهر، از نیمه دوم سال گذشــته تاکنون این اراضی به کاربری 
تجاری، نمایشگاهی و خدماتی تغییر یافت. وی تصریح کرد: هرچندکه 
در ابتدا تصور می  شد این تغییر کاربری به نفع اعضای شرکت تعاونی 
است چون تجاری شــده و ارزش افزوده دارد اما مشکل از زمانی رقم 
خورد که سند اراضی به صورت یکپارچه صادر شد به همین دلیل زمین 
یاد شــده قابل تفکیک و واگذاری به اعضا نیســت. مالک دیگری که  
کارمند یکی از دستگاه های دولتی اســت نیز به »ایرنا« گفت: مالکان 
اراضی میــلاد پس از حدود ۱۷ ســال حتــی به پولی کــه در آن زمان 
پرداخته اند نیز نرســیده اند. وی افزود: فروش یکپارچه زمینی با این 
وسعت در شهرستانی که ۳۵۰ هزار نفر جمعیت دارد و بیش از چهار مرکز 
تجاری)مال( در آن ساخته شده یا در دست ساخت است بسیار مشکل 
و زمانبر است. این عضو شرکت تعاونی مسکن  کارکنان دولت در شاهین 

شهر سپس این  پرسش را عنوان  کرد که اعضای این شرکت تا چه زمانی 
باید منتظر باشند که فردی پیدا شود و بالغ بر ۸۰۰۰میلیارد تومان)همت( 
بپردازد و زمین را بخرد و تعاونی هم هر بار مجمع عمومی تشکیل دهد 
و مقداری از مبلغ کارشناسی تخفیف بگیرد و مرتب وعده بدهد که این 

زمین به زودی فروخته می شود.
 در این راستا به تازگی خبری در فضای مجازی مبنی بر فروش اراضی
  ۴۲ هکتاری میلاد شــاهین شــهر بــه قیمــت کارشناســی بالغ بر
 ۸۰۰۰میلیارد تومان و دریافت ۳۰ درصد این مبلغ در نوبت اول از سوی 
هیئت مدیره تعاونی مسکن کارکنان دولت در شاهین شهر منتشر شد 
که رئیس هیئت مدیره شرکت تعاونی، هرگونه توافق با خریداران و یا 
فروش این اراضی را به شــدت تکذیب کرد. محمد تجلی افزود: البته 
هیئت مدیره تاکنون پیشــنهادهای متعددی از ســوی سرمایه گذاران 
دریافت کرده اما منجر به توافق نشده اســت. وی با اشاره به اینکه در 
شرایط فعلی شاید فروش اراضی به زودی محقق نشود، گفت، ممکن 
اســت در یک ماه آینده، ایده جایگزین برای تعیین تکلیف این اراضی 

ارائه داده شود.
به گــزارش »ایرنــا«، مرکــز شهرســتان شــاهین شــهر ومیمه در 
۲۰کیلومتری شمال اصفهان قرار دارد و از کانون های مهم جمعیتی و از 

مهاجرپذیرترین شهرستان های استان است.

مدیر جهاد کشاورزی کاشان ضمن اشاره به کشت 
۱۰۰هکتار شــاتوت در کاشــان گفت: متوسط از هر 

هکتار ۹ تن شاتوت برداشت می شود.
علی محلوجی در گفت وگو با » تسنیم«، ضمن اشاره 
به برداشــت میوه های نوبرانه در کاشان اظهار کرد: 
برداشت شــاتوت از باغات این میوه در شهرستان 
کاشان از ابتدای تیر ماه آغاز شده و تا نیمه مرداد ماه 
ادامه دارد. مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کاشان 
گفت: اوج برداشت شاتوت در نیمه دوم تیرماه بوده 
و متوسط عملکرد شاتوت در شرایط نرمال ۱۰ تن در 
هکتار است و پیش بینی می شود متوسط عملکرد 

در سال جاری به ۹ تن در هر هکتار برسد.

محلوجی ضمن اشــاره به وسعت تحت زیر کشت 
شاتوت در شهرستان کاشان خاطرنشان کرد: سطح 
کشت شاتوت در کاشــان بالغ بر ۱۰۰ هکتار بوده و 
بیشــترین ســطح مربوط به بخش برزک از توابع 

شهرستان کاشان است.
وی گفت: محصول شــاتوت شهرســتان کاشان از 
بازارپسندی بسیار مطلوبی برخوردار بوده و بخش 
عمده آن جهت فراوری در ســایر اســتان ها توزیع 
و عرضه می شــود و به صورت تقریبی ۲۰ درصد از 
محصول تولیدی مصرف تازه خوری دارد. محلوجی 
در بخش دیگری از ســخنان خود با بیان اینکه در 
شهرستان کاشان بیش از ۱۰۰۰هکتار زیر کشت انار 

است که ســالانه بیش از ۱۰هزار تن محصول تولید 
می شــود، تصریح کرد: کارگاه آموزشــی کاشــت، 
داشــت و برداشــت انار با تدریس ولی ا... رنجبر، 
کارشــناس مرکز تحقیقات و  آموزش انار ســاوه 
با حضور کارشناســان و تعدادی از کشــاورزان در 
مدیریت جهاد کشــاورزی شهرســتان اردســتان 

برگزار شد.

 کِشت ۱۰۰ هکتار شاتوت در کاشان

مدیر روابط عمومی اداره برق کاشان گفت: عواملی که تأسیسات برق رسانی در یکی از محلات کاشان را تخریب کرده بودند، شناسایی شدند. سجاد ایجادی در 
گفت و گو با »مهر « با اشاره به اقدام چند روز پیش خودسرانه و مجرمانه در یکی از محلات کاشان مبنی بر برش تیرهای چراغ برق اظهار کرد: در این اقدام خلاف 
قانون، فرد یا افرادی ناشناس با تخریب به تأسیسات برق رسانی در محله حیدری فین کاشان باعث مشکل برای شهروندان و ضرر و زیان به بیت المال شدند. 
وی با اشاره به انعکاس این اتفاق در شبکه های اجتماعی و همچنین فضای خبری و رسانه ای ابراز کرد: با توجه به حساسیت موضوع مراتب به فوریت در دستور 
کار قرار گرفت. مدیر روابط عمومی اداره برق کاشان با اشاره به پیگیری های انجام شده از طریق مراجع ذیصلاح تصریح کرد: در نهایت عوامل این اقدام غیرقانونی 
شناسایی و با مسببین برخورد قانونی شد. وی با اشاره به ایمن سازی و اصلاح تأسیسات برق رسانی مذکور توسط مأموران اداره برق کاشان گفت: افراد شناسایی 
شده ضمن ابراز ندامت و پشیمانی متعهد به جبران ضرر و زیان وارده به بیت المال شدند. ایجادی در بخش دیگری از سخنان خود همچنین از آماده باش نیروهای 
اداره برق کاشان در ایام عزاداری سید و سالار شهیدان سخن گفت و افزود: ۱۰ اکیپ عملیاتی در این ایام در راستای حفظ و پایداری شبکه توزیع برق در شهرستان 
کاشان آماده خدمت به هیئات و عزاداران حسینی بودند. وی خاطرنشان کرد: استقرار دیزل ژنراتور شرکت توزیع برق استان در محل بازار کاشان به عنوان محل 

اجتماع عزاداران حسینی و همچنین نیروهای اداره راوند و بخش برزک و قمصر در کنار عزاداران از قبیل اقدامات انجام شده بود.

خبر روزشناسایی عوامل تخریب کننده تأسیسات برق رسانی در یکی از محلات کاشان

عکس خبر

 اهدای ۴ میلیارد و
۵۶۰ میلیون ریال 

تجهیزات آزمایشگاهی 
در جوشقان مرکزی

خیران نیک اندیش ۴ میلیارد و ۵۶۰ 
میلیون ریال تجهیزات آزمایشگاهی 
در جوشقان مرکزی از توابع کاشان 

اهدا کردند.

فرماندار نجف آباد:

  ۵۲۰۰ فرصت شغلی در یکسال گذشته در نجف آباد 
ایجاد شد

معاون اســتاندار و فرماندار ویژه نجف آباد گفت: در یک سال گذشــته تاکنون زمینه اشتغال بیش 
از ۵۲۰۰ نفر در این شهرستان فراهم شــده که ۲۰۰۰نفر بیش از تعهد بوده است. موسی مباشری در 
گفت وگو با »ایسنا« با بیان اینکه اشتغال زایی و ایجاد فرصت های شغلی در نجف آباد با رشد سالانه 
روبه رو بوده اســت، اظهار کرد: تعهد سالانه این شهرســتان بیش از ۳۰۰۰فرصت شغلی بوده که با 
ارائه تســهیلات و رفع موانع تولید این آمار به ۵۲۰۰ نفر رسیده اســت. وی افزود: با ارائه تسهیلات 
قرض الحسنه و اشتغال زایی به متقاضیان، فرصت های شــغلی جدید ایجاد و همین متقاضیان 
نیز زمینه کار را برای افراد دیگر فراهم کرده اند. فرماندار ویژه نجف آباد با بیان اینکه صنایع کوچک و 
بزرگ راکد و یا نیمه فعال نیز رونق یافته اند، خاطرنشان کرد: مهم ترین پشتوانه برای ادامه فعالیت 
این مراکز تأمین منابع مالی و نقدینگی بوده که فعالیت آنان را فعال کرده اســت. مباشری ادامه 
داد: ۳۲۵۰ میلیارد ریال تسهیلات قرض الحسنه اشــتغال زایی طی سه سال گذشته در شهرستان 
نجف آباد در قالب تبصره ۱۶ و تبصره ۱۸ به متقاضیان دارای شرایط اختصاص داده شده است. به 
گفته وی، توزیع اعتبارات توسط بنیاد برکت، کمیته امداد امام خمینی)ره(، بنیاد شهید، بهزیستی 
و بسیج سازندگی انجام شده اســت. فرماندار ویژه نجف آباد اضافه کرد: اشتغال ۶۵۰ نفر در قالب 
این تسهیلات فراهم شده که بخشی از آن از مددجویان کمیته امداد و بهزیستی بوده اند و این گونه 
خودکفا شده اند. مباشری اضافه کرد: خودکفایی و کاهش وابستگی به نهادهای حمایتی فرصت 
خوبی را برای تأمین معیشت خانواده های نیازمند فراهم کرده تا آنان کمترین دغدغه را داشته باشند. 
وی به فعالیت مجدد مراکز اقتصادی راکد در شهرستان نجف آباد اشاره کرد و یادآور شد: ۴۴ واحد 
تولیدی و صنعتی راکد و نیمه راکد سال گذشته فعال شدند. به گفته فرماندار نجف آباد، این اقدام 

اشتغال ۴۴۰ نفر در شهرستان را فراهم کرده و به تولید و رشد اقتصاد کشور هم کمک کرده است.

شهردار مشکات تأکید کرد؛

لزوم شناسایی و حفظ سایت تاریخی »شاه دژ« شهر مشکات
شهردار مشکات گفت: شناسایی و حفظ سایت تاریخی موســوم به »شاه دژ« یکی از برنامه های 
اساسی مدیریت شهری است، زیرا استمرار بی توجهی نسبت به این منطقه منجر به نابودی آخرین 
آثار تمدنی این شهر خواهد شد، چنانچه در ســال های اخیر بسیاری از آثار تاریخی مشکات از بین 
رفت. علی پیراینده در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: مطالعات مقدماتی و بررسی میدانی توسط 
کارشناسان باســتانی شناســی اداره میراث فرهنگی کاشان انجام شده اســت و پیشینه سایت 
موسوم به »شاه دژ« به دوره تاریخی می رســد. وی افزود: موقعیت مکانی این سایت در نزدیکی 
آزادراه کاشــان به قم قرار دارد که هم می تواند فرصتی برای توسعه گردشگری باشد و هم تهدیدی 
برای آن که قاچاقچیان آثار تاریخی این اثر را بیش از پیش نابود کنند. شهردار مشکات تصریح کرد: 
شناسایی حریم و نگهداری از سایت »شاه دژ« مشکات یک ضرورت است و شهرداری آمادگی دارد 
که با مجوزهای لازم نسبت به تأمین هزینه های کاوش های باستان شناسی با اداره میراث فرهنگی 
همکاری کند. پیراینده گفت: بنا به برخی ســندهای تاریخی منطقه مشکات به عنوان اولین پهنه 
سکونتی در سطح هموار دشت بزرگ کاشان بوده و ســاماندهی محوطه تاریخی شاه دژ به عنوان 
سایت موزه، بستری برای جلب گردشگران و علاقه مندان حوزه تاریخ و فرهنگ است. وی تأکید کرد: 
برنامه ریزی و اجرای پژوهش های باستان شــناختی و کاوش در این محوطه می تواند به شناخت 
صحیح از ماهیت، ساختار معماری و کارکرد آن و نیز به حفاظت این اثر کمک کند. شهردار مشکات 
افزود: بخش زیادی از بافت تاریخی مشکات و قلعه های آن تخریب شده و امروز به تعداد انگشتان 
دست هم نمی رسد و چنانچه نسبت به سایت »شاه دژ« نیز بی توجه باشیم، این اثر تاریخی نیز به 

سرنوشت دیگر قلعه ها دچار می شود.

با مسئولان

 امام جمعه چادگان:

شهرستان چادگان نیازمند 
مبلمان شهری مناسب 

است
امام جمعه چادگان گفت:در شهرستان چادگان 
که نگین گردشگری اســت نیاز به وجود یک 
مبلمان شــهری خوب، پارک و فضای سبز 
است تا امکانات اولیه برای گردشگران وجود 
داشته باشد و برای زیرساخت های آن نظیر 
آب برای فضای سبز، اقدامات مناسب انجام 
شــود. به گزارش »ایمنا«، حجت الاســلام 
ســیدمحمود بنی جمالی در خطبه های نماز 
جمعه چادگان اظهار کرد: از تمامی هیئت های 
مذهبی شهرستان چادگان و عزاداران حسنی 
که با حضور با شکوه خود باعث تعظیم شعائر 
حسینی شدند و نشان دادند که ما ملت امام 
حسینیم، کمال تشــکر را دارم. وی افزود: از 
نیروهای نظامی و انتظامی که امنیت کامل را 
برای عزاداران امام حسین )ع( فراهم کردند 
و تلاش شــد تا در امنیت کامل این عزاداری 
باشــکوه و بدون دغدغه برگزار شــود، تشکر 
می کنم. امام جمعه چادگان تأکید کرد: اتفاق 
مهمی که در ســطح شهرســتان چادگان رخ 
داد، انتخاب شــهردار بود که بعد از چهار ماه، 
حسین بهرامی این مسئولیت را عهده دار شد 
که تبریک می گویم و از زحمات شهردار سابق 
کمال تشکر را دارم. حجت الاسلام بنی جمالی 
گفت: امیدواریم که وی همچون شهردار سابق 
کارها را با قدرت به پیش ببرد و آنچه در چادگان 
نیاز اســت یعنی کارهای زیربنایی را با قدرت 
انجام دهد. وی افزود: در شهرستان چادگان 
که نگین گردشگری است نیاز به وجود مبلمان 
شهری خوب، پارک و فضای سبز است. امام 
جمعه چادگان گفت: باید فکری اساسی برای 
فضای سبز شهرســتان و مبلمان شهری کرد 
تا بهبود پیدا کند و در برخی نقاط شهرســتان 
که نیازمند آسفالت هستیم، اقدامات خوبی 
انجام شود و به نظافت شهری رسیدگی شود. 
وی افزود: امیدواریم که شــهردار منتخب با 
ایده های خوب و هیئت اندیشه ورز، بخشی 
از مشــکلات چادگان را حل کند و به خوبی به 

توقعات به جای مردم پاسخ دهد.

مالکان اراضی میلاد پس از حدود ۱۷ سال حتی 
به پولی که در آن زمان پرداخته اند نیز نرسیده اند. 
فروش یکپارچه زمینی با این وسعت در شهرستانی 
که ۳۵۰ هزار نفر جمعیت دارد و بیش از چهار مرکز 
تجاری)مال( در آن ساخته شده یا در دست ساخت 

است بسیار مشکل و زمانبر است

اخبار

استان



یکشنبه ۳۱ تیر ۱۴۰۳ / ۱۵ محرم ۱۴۴۶ / ۲۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۵
رئیس کمیسیون اقتصادی شورای شهر اصفهان:

تراکم فروشی نداریم
رئیس کمیســیون اقتصادی، ســرمایه گذاری و گردشــگری شــورای اسلامی شــهر اصفهان 
 گفت: معتقــدم تمــام درآمدهای شــهرداری این کلان شــهر پایدار اســت و به هیــچ عنوان 

تراکم فروشی نداریم. 
عبــاس حاج رســولی ها در گفت وگو با 
»ایمنا«، اظهار کرد: زمانی که شــورای 
ششــم روی کار آمد، به هــم ریختگی 
بســیاری به وجود آمده بود که علت آن 
قوانیــن جدید مجلس بــود، از این رو 
مجبــور بودیم مدلــی را طبــق قانون 
جدید تعریف کنیم که در همین راســتا 
موضوعات توافق و رابطه از چرخه صدور 

پروانه ساختمانی حذف شد.
وی با اشاره به پروژه ها و فعالیت های 
مدیریت شــهری اصفهان عنوان کرد: 

احداث ادامه خیابــان زاهد به عنــوان یکی از مطالبات ۵۰ ســاله شــهروندان در دســتور کار 
 مدیریت شهری اســت، همانطور که میدان امام علی )ع( مصوبه داشــت و باید اجرا می شد و 

دو ساله اجرا شد.
رئیس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان تأکید کرد: 
در زمینه تأمین آب فضای سبز دچار مشکل هستیم، به همین دلیل میزان قابل توجهی از آبیاری 
با پساب فاضلاب شهری شاهین شهر، سپاهان شهر و شمال شهر انجام می شود؛ در واقع حوزه 

خدمات شهری با چنگ و دندان در حال حفظ فضای سبز است.
حاج رسولی ها گفت: سال گذشته حدود ۲۳ هزار میلیارد تومان بودجه شهرداری این کلان شهر 

بود که حدود 7۰۰۰ میلیارد تومان آن از حوزه ساخت وساز تأمین شد.
رئیس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان خاطرنشان 
کرد: معتقدم تمام درآمدهای شهرداری این کلان شهر پایدار است و به هیچ عنوان تراکم فروشی 
نداریم، در واقع در دوره نخست شورای اسلامی شهر مصوب کردیم عوارض ارزش افزوده که در 
چندین شهر جهان به ویژه یکی از شهرهای کانادا در حال اجرا است، دریافت شود که این عوارض 

نوعی درآمد پایدار محسوب می شود.
حاج رسولی ها گفت: با تصویب طرح های جامع و تفصیلی شــهر اصفهان کد ارتفاعی مشخص 
شده است که مالک می تواند تا دو طبقه را رایگان ساختمان سازی کند و بیشتر از دو طبقه تا کد 

ارتفاعی پلاک را با پرداخت عوارض بسازد.
رئیس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شــورای اسلامی شهر اصفهان افزود: 
این عوارض هر سال توسط شورای اسلامی شهر تصویب می شود و به صورتی نوشته شده است 

که با قیمت منطقه بندی رابطه مستقیم دارد و عدالت برقرار است.
رئیس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان در ادامه 
تأکید کرد: هر خدمتی که در شهر ارائه می شــود، ۹ درصد مالیات بر ارزش افزوده آن را اداره کل 
امور مالیاتی دریافت می کند که 4 درصد آن سهم شهرداری برای اداره شهر است، البته عوارض 

دیگری همچون نوسازی نیز دریافت می شود.
رئیس کمیســیون اقتصادی، ســرمایه گذاری و گردشــگری شــورای اسلامی شــهر اصفهان 
خاطرنشان کرد: در مجموع حدود ۳4 درصد درآمد عوارض ساختمانی، حدود ۳۵ درصد عوارض 
ارزش افزوده و حدود ۲۰ تا ۲۵ درصد نیز سهم مشارکت ها اســت تا با فعالیت های اقتصادی، 

بالغ بر ۳۰۰۰ میلیارد تومان درآمد داشته باشیم.

2 هفته بی سابقه از نظر افزایش دما در کشور  را تجربه خواهیم کرد؛ مسئولان بر لزوم صرفه جویی در مصرف آب و برق تأکید می کنند

پُختن به وقت مرداد!
وزیر نیرو با بیان اینکه به دلیل افزایش بی سابقه دما در دو هفته پیش 
رو نیاز مصرف برق کشــور جهش قابل توجهی خواهد داشــت، گفت: 
تأمین برق برای بخش های مختلف با مدیریت مصرف محقق می شود.

به نقل از وزارت نیرو، علی اکبر محرابیان در جلسه مدیریت مصرف برق 
فصل گرم سال که در مرکز دیسپاچینگ ملی شرکت مدیریت شبکه برق 
ایران و با حضور مدیران ارشــد صنعت برق کشور برگزار شد، اظهار کرد: 
همانطور که گزارش های سازمان هواشناسی نشان می دهد، در دو هفته 
پیش رو شاهد افزایش بی سابقه دما در سراسر کشور خواهیم بود که به 
دلیل هم زمانی این افزایش دما در نقاط مختلف کشور، تقاضای مصرف 

برق به شدت افزایش می یابد. 
وی افزود: استقرار گنبد حرارتی و افزایش شــدید دما تنها محدود به 
ایران نیست و کل منطقه غرب آسیا با این شرایط روبه رو است؛ گزارش ها 
نشان می دهد برخی کشورهای منطقه خلیج فارس که از زیرساخت های 
مناســبی نیز در حوزه برق برخوردار هســتند، به ناچار نسبت به اعمال 
خاموشــی اقدام کرده اند. وزیر نیــرو با تأکید بر این نکتــه که باوجود 
افزایش بسیار زیاد دمای هوا شــاهد پایداری شبکه سراسری برق در 
ایران هستیم، ادامه داد: با توجه به شرایط ویژه ای که در آن قرار داریم، 
تمام بخش های صنعت برق کشور شــامل نیروگاه ها، بخش انتقال و 
بخش توزیع در آماده باش کامل هســتند و نهایت تلاش خود را برای 
تولید و توزیع حداکثری برق در بخش های مختلف مصرفی می کنند. 

محرابیان با اشــاره به برگزاری جلســه صبح شــنبه مدیریت تولید و 
مصرف برق در مرکز دیسپاچینگ ملی خاطرنشان کرد: در این جلسه 
ظرفیت تولید برق کشور از طریق واحدهای مختلف نیروگاهی همچون 
نیروگاه های حرارتی، تجدیدپذیر، اتمی و برقابی مورد بررسی قرار گرفت 
و مقرر شــد تا واحدهای محدودی که به دلیل تعمیرات از مدار خارج 
هستند، حداکثر تا فردا ظهر به مدار تولید وارد شوند تا در حوزه تولید با 
بالاترین ظرفیت ممکن در خدمــت بخش های مختلف مصرف کننده 
برق باشــیم. وی مدیریت مصرف در بخش های مختلــف را رمز عبور 
موفق از اوج بار ســال جاری دانســت و در این باره گفت: طی دو سال 
گذشته با وجود ناترازی موجود میان مصرف و تولید از طریق مدیریت 
مصرف توانستیم اوج بار مصرف برق را به نحو مطلوبی مدیریت کنیم و 
سال جاری نیز از این طریق می توانیم از اوج بار با موفقیت عبور کنیم. 
وزیر نیرو با اشاره به سپرده شــدن مدیریت مصرف در بخش خانگی 
به مردم یادآور شــد: بخش عمده ای از مشــترکان بخش خانگی در 
هفته های گذشــته با برنامه های مدیریت مصرف همکاری داشتند که 
جا دارد از آنها تشــکر کنیم، اما تعداد اندکی از مشترکان بخش خانگی 

نیز مصارف بالای ۲ تا ۳ برابر الگو دارند که در دو هفته پیش رو ناگزیر 
هستیم به دلیل جلوگیری از تضییع حقوق دیگر مشترکان ابتدا نسبت 
به محدودســازی برق آنها و در صورت لزوم نســبت به قطع برق آنها 

اقدام کنیم. 
محرابیان در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به لزوم همکاری 
حداکثری بخش اداری بــا برنامه های مدیریت مصــرف تأکید کرد: 
هدف گــذاری صورت گرفته بــرای مدیریت مصــرف در بخش اداری 
۱۵۰۰مگاوات بود، اما گزارش ها نشان می دهد حداکثر همکاری ادارات 
به ۱۲۰۰ مگاوات رســیده اســت که این یعنی بعضی ادارات به وظایف 
خود در حوزه کاهش مصرف برق عمــل نمی کنند. وی بیان کرد: تأکید 
دولت همواره این بوده اســت که برنامه های مدیریــت مصرف باید از 
بخش های دولتی آغاز شود و بر این اساس شرکت های توزیع موظف 
هستند برق آن دسته از اداراتی را که نسبت به کاهش مصرف برق خود 
اقدام نمی کنند، قطع کند. وزیر نیرو با اشاره به اهمیت ورود مولدهای 
خود تأمین دســتگاه های دولتی و نظامی به مدار تولید برق بیان کرد: 
مولدهای دســتگاه های دولتی و نظامی باید به صورت مستمر در مدار 
باشند و این مراکز حتی المقدور لازم است برق مورد نیاز خود را از طریق 
مولدهای خود تأمین فراهم کنند. محرابیان با تأکید بر لزوم همراهی 
صنایع بــا برنامه های مدیریــت مصرف در روزهای گرم ســال جاری 
اظهارکرد: در بخش صنایع الگوی کامل و دقیقــی از مدیریت مصرف 
از قبل طراحی شــده است؛ بســیاری از صنایع با این برنامه هماهنگ 
هســتند و تعداد اندکی از صنایع از برنامه ها تجاوز کرده اند، امیدواریم 
طی دو تا سه هفته آینده تمام صنایع در چارچوب برنامه ها با صنعت برق 

همکاری کنند تا بتوانیم برق پایدار را برای تمام بخش ها با وجود شرایط 
سخت پیش رو تأمین کنیم. لازم به ذکر است ساعاتی از شبانه روز که 
مصرف انرژی الکتریکی به اوج خود می رسد »در شش ماه اول سال از 
ساعت ۱۳ تا ۱7 و ۲۰ تا ۲4 و در شش ماه دوم از ساعت ۱۸ تا ۲۲ است« 
را ساعات اوج مصرف می نامند. در این ساعات، حداکثر مصرف انرژی 
الکتریکی از نیروگاه ها دریافت می شود و اگر نیروگاه ها توان تولید برق 

مورد نیاز را نداشته باشند، با قطعی برق و خاموشی مواجه می شویم.

مدیریت مصرف آب در روزهای داغ تابستان ضروری است
در همین زمینه مدیر عامل آبفای استان اصفهان نیز با بیان اینکه هفته 
جاری یکی از گرم ترین هفته های سال اســت، از مردم خواست که با 
مدیریت مصرف بهینه در تأمین آب شــرب پایدار در این روزهای داغ 

همکاری کنند. 
حسین اکبریان در گفت وگو با »مهر« با بیان اینکه طبق اعلام سازمان 
هواشناســی، هفته جاری یکی از گرم ترین هفته های ســال اســت، 
اظهار کرد: شــرکت آبفا به صورت شــبانه روزی برای تأمین پایدار آب 
شرب اســتان تلاش می کند اما این مهم تنها با یاری مردم و مدیریت 
مصرف آب میسر می شــود. وی ضمن قدردانی از همراهی همیشگی 
مردم اســتان اصفهان با شــرکت آبفا گفت: با رســیدن دمای هوا به 
4۰درجه سانتیگراد، مصرف آب تا ۳۰ درصد افزایش می یابد و از مردم 
می خواهیم که مصارف غیر ضروری را در شرایط فعلی به صفر برسانند. 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان خاطرنشان کرد: بیش 
از ۵۰ درصد از آب تولیدی توســط ۳۰ درصد از مشــترکین پر مصرف، 
استفاده می شود که لازم است رفتارهای آبی این گروه اصلاح شود، لذا 
آبفای استان اصفهان در تمام طول سال آموزش مستقیم و غیرمستقیم 
اقشار مختلف جامعه را در دســتور کار خود دارد. اکبریان با بیان اینکه 
از تمام ظرفیت های موجود، برای تأمین آب استان استفاده می شود، 
گفت: تمام تلاش مســئولان آب منطقــه ای و آبفای اســتان، صرف 
تأمین آب پایدار با کمترین افت فشــار می شود و مدیریت مصرف آب 
توسط مردم، کمک بزرگی برای رســیدن به این مهم است. مدیرعامل 
آبفای اســتان اصفهان اصلاح شبکه های فرســوده آب و مقابله جدی 
با انشــعاب های غیر مجاز را از اولویت های این شــرکت عنوان کرد و 
گفت: شرکت آبفا و مردم هر یک با انجام رســالت های خود و در کنار 
هم می توانند چالش هــای مرتبط با این افزایش دمــای غیرمنتظره 
 که ممکن اســت، افت فشــارهای احتمالی آب را در پی داشته باشد، 

به حداقل برسانند.

ورود نامتعارف صادرکنندگان برای واردات تلفن همراه 
یکی از دلایل به هم ریختگی بازار موبایل محســوب 
می شود؛ بازاری که نه قیمت سقف مشخصی دارد و نه 
خدمات پس از فروش به مصرف کننده ارائه می شود. 
به گزارش »ایراسین«، در دو سال گذشته بیش از ۱.۵ 
میلیارد دلار آیفون های عمدتاً رفرش به جای رفع تعهد 
ارزی در سامانه، وارد کشور شــده است. این واردات 
گسترده آیفون رفرش آن هم با امتیاز کمترین زمان 
ممکن برای تخصیص ارز از سال ۱4۰۱ بنا نهاده شد و 
تا امروز ادامه یافته اســت. به نظر می رسد این رویه 
برای حمایت از برخی صادرکنندگان ایجاد شده باشد. 
لازم به ذکر است، واردات آیفون های ۱۳ و مدل های 
قدیمی تری است که به واسطه عدم تولید عملًا تعداد 
بسیار کمی از آنها به صورت اســتفاده نشده در بازار 
وجود دارد و بخش قابل توجهــی از آنها رفرش و ری 
پک شده هستند. واردکنندگان این کالاها رقم بسیار 
پایین تری به نســبت گوشــی نو برای آنها پرداخت 
می کننــد. به زعم برخــی کارشناســان، آیفون های 
رفرش و ری پک شــده به عنوان کالای نو در گمرک 
اظهار می شوند که نوعی بیش اظهاری در رویه واردات 
است. چنین رویه ای سبب سودهای خلاف و بادآورده 
برای واردکننده و زیان دولت )چالش در تراز تجاری( 

و مصرف کننده شده است.

اذعان سازمان توســعه تجارت بر  ورود کالای 
نامرغوب از سوی صادرکنندگان

همانطور که در ادامه قابل مشاهده است، این موضوع 

در گزارش کارشناســی سازمان توســعه تجارت در 
شهریور سال گذشته نیز به آن اشاره شد؛ با وجود  این، 
خبری از تغییر در این رویه نیست. این موضع گیری 
در حالی از سوی سازمان توسعه تجارت مطرح شده 
که موضوع خدمات پس از فــروش در بازار موبایل 
وارداتی ایران بر خلاف خودروهای وارداتی و الزامات 

سفت و سخت آن، همچنان بلاتکلیف است.

سود بادآورده برای کمپانی و واردکننده کالای 
بدون خدمات پس از فروش

در واقع جدای از رفرش بــودن آیفون های وارداتی 
نکته جالب توجهی که در ایــن خصوص وجود دارد 
این اســت که هزینه خدمات پــس از فروش روی 
قیمت اظهار شده کالا محاسبه می شود اما به دلیل 
نبود خدمات رســمی پس از فروش هیچ امتیازی 
برای مصــرف کننده در نظــر گرفته نشــده و از این 
حیث، هم واردکننده و هــم کمپانی به دلیل کاهش 
 هزینه خدمات سود بیشتری از مصرف کننده ایرانی 

دریافت می کنند.

ایجاد امتیاز برای صادرکنندگان بدون تخصص
مسئله ای که باید به آن توجه شــود این است که در 
حال حاضر بــا واردات آیفــون ۱۳ و مدل های قبلی 
بخشی از ارز تخصیص یافته به واسطه بیش اظهاری 
انجام شــده در مورد آیفون های رفرش و ری پک به 
جیب متخلفان می رود. این ورود گســترده آیفون و 
ایجاد امتیاز انحصاری بــرای صادرکنندگان به هیچ 

وجه نتوانسته شــرایط بازار را تعدیل کند. این موارد 
در حالی است که طی روزهای اخیر شاهد افزایش 
قیمت انــواع تلفن همراه به ویــژه تلفن های همراه 
پایین تر از ۶۰۰ دلار نیز هســتیم. هــم اکنون برخی 
صادرکنندگان با توجه به کاهــش فاصله ارز نیمایی 
تا ارز بازار غیر رسمی اقدام به واردات موبایل های با 
ارزش زیر ۶۰۰ دلار می کنند که این موضوع نیز با توجه 
به محاســبه نرخ ارز با قیمت آزاد اثر افزایشی قابل 
توجهی بر موبایل های کلاس اقتصادی داشته است. 
بــر اســاس گــزارش »تســنیم«، ورود نامتعارف 
صادرکنندگان برای واردات تلفن همراه یکی از دلایل 
به هم ریختگی بازار موبایل محســوب می شود. بر 
این اساس این سئوال مطرح می شود که در بازاری 
که نه قیمت ها سقف مشــخصی دارد و نه خدمات 
پس از فروش واقعی به مصرف کننده ارائه می شود 
چه کسی به این دست صادرکنندگان مجوز واردات 

موبایل داده است؟

صدای سازمان تعزیرات حکومتی هم درآمد
علیرضا اسفنانی، ســخنگوی تعزیرات حکومتی در 
این خصوص گفته است، اگر کار واردات تلفن همراه 
که یک کار کاملًا تخصصی است، توسط شرکت های 
متخصص در این حوزه که از سوی شرکت های مادر، 
دارای نمایندگی هستند، صورت بگیرد، علاوه بر اینکه 
کالای تقلبی، ری پک و قاچاق از بازار جمع خواهدشد 
به ما هــم در تنظیم بازار و خدمات رســانی به مردم 

کمک خواهد کرد.

چه کسی به صادرکننده، مجوز  واردات موبایل می دهد؟

خبر روز

 خرید تضمینی گندم از کشاورزان اصفهان به
 ۱۳۲ هزار تُن رسید

مدیرکل غله و خدمات بازرگانی اصفهان گفت: ۱۳۲ هزار تن گندم از ابتدای فصل برداشت تاکنون از 
کشاورزان مناطق شرق، شمال و مرکز استان خریداری شده است. به گزارش »ایراسین«، محسن 
ضیایی گفت: خرید گندم از کشاورزان مناطق شــرق و شمال استان به طور تقریبی به اتمام رسیده 
است و در زمان حاضر در مناطق مرکزی، جنوب و غرب اصفهان ادامه دارد. وی ادامه داد: ۲۸ هزار 
محموله گندم به ارزش ۲۳ هزار میلیارد ریال از ابتدای فصل برداشت تاکنون به صورت تضمینی از 
کشاورزان شرق، شمال و مرکز استان اصفهان خریداری شده است. مدیر کل غله و خدمات بازرگانی 
استان اصفهان اظهار کرد: این میزان گندم توسط ۱۳ هزار کشاورز به مراکز خرید، تحویل داده شد. 
ضیایی اضافه کرد: حدود ۱۱۶ هزار تن گندم خریداری شــده از کشاورزان به کارخانه های آردسازی 
و سیلوهای دولتی استان اصفهان تحویل داده شده اســت. وی خاطرنشان کرد: خرید تضمینی 

گندم مانند سال های گذشته با توجه به شرایط آب و هوایی استان تا پایان شهریور ماه ادامه دارد.

کارشناس اداره کل منابع طبیعی اصفهان:

برنامه های مقابله با گرد و غبار در اصفهان با کمبود اعتبارات 
مواجه است

کارشناس امور بیابان اداره کل منابع طبیعی اصفهان گفت: اجرای برنامه های مقابله با پدیده گرد و 
غبار در کانون های فرسایش بادی استان با کمبود اعتبارات مواجه است. 

به گزارش »ایراسین«، اعظم محمدی گفت: برنامه ریزی های لازم برای مقابله با گرد و غبار در استان 
اصفهان صورت گرفته ولی اعتباراتی کــه در اختیار قرار می گیرد جوابگوی آن نیســت. وی افزود: 
اعتبارات سال گذشته اســتان در این زمینه حدود ۱۶۰ میلیارد ریال بود اما کاری که به طور عملی با 
این اعتبار می توان انجام داد محدود است. محمدی برنامه های کاهش وسعت کانون های بحران 
 گرد و غبار را نهالکاری، مدیریت روان آب ها و احداث بادشکن های زنده و غیر زنده برشمرد و گفت: 
پیش بینی ما نهالکاری حدود ۲۰ هزار هکتار در برنامه هفتم توســعه در این قبیل مناطق در استان 
اصفهان اســت. این کارشــناس افزود: مطالعه اخیر نشــان می دهد اگر نهال ها دســتکم ارتفاع 
7۰سانتیمتر نیز داشته باشند قادرند حدود ۹۰ درصد گرد و غبار خیزشی را کنترل کنند؛ بنابراین، تا 

جایی که امکان دارد و طبیعت جوابگو باشد، نهالکاری انجام می شود. 
محمدی اضافه کرد: برخی موارد امکان نهالکاری وجود ندارد به عنوان مثال ممکن است خاک، شور 
و روی سازندهای باشد که ریشه نهال ها در برخورد با آن بعد از یک تا دو سال خشک شود. وی گفت: 
این مشکل در دشت ســگزی اصفهان وجود دارد و نهال های برخی قسمت ها که در سال های قبل 
کاشته شده، رشد نکرده یا خشک شده است. محمدی افزود: برای این مشکلات باید تدابیر دیگری 
اتخاذ شود و از راه های مکانیکی و غیر زیســتی مثل بادشکن های غیر زنده یا تله های رسوب گیر و 
اقدامات مدیریتی مانند خرید حقوق عرفی مرتع داران )با هدف کاهش بار چرا بر مناطق فقیر برای 
ایجاد فرصت احیا طبیعت( بهره بگیریم. این کارشناس امور بیابان اداره کل منابع طبیعی اصفهان 
یادآور شد: حدود ۲۰۰ هکتار نهالکاری پارسال در مناطق مختلف اســتان از جمله گلپایگان، خور و 
بیابانک، فساران کوهپایه و هرند انجام شــد. محمدی اضافه کرد: مراقبت از نهالکاری سال های 
گذشــته و اجرای طرح هایی مثل مدیریت روان آب ها و کنترل آنها برای جلوگیری از فرســایش 
خاک از اقدامات انجام شده است. وی تصریح کرد: این طرح ها در سال گذشته در حد توان و بسته 
به میزان اعتبارات انجام شد اما وسعت کانون های فرسایش بادی یک میلیون و ۵۰۵ هزار هکتار 
است و در تلاشیم که طبق برنامه، قسمت های فعال تر و آســیب زاتر در اولویت قرار گیرد. محمدی 
خاطرنشان کرد: عملیات نهالکاری در استان اصفهان از دهه 4۰ شــروع و تاکنون ۳۱۰ هزار هکتار 
 نهالکاری انجام شده است که بخشی از آن با کانون های بحران همپوشانی دارد و قسمتی نیز مثل 

یک سپر محافظتی در مجاورت کانون هاست.

اخبار

کافه اقتصاد

تقاضا برای قراضه آهن در بسیاری از کشورهای آسیایی کاهش یافته  است؛ با این حال، در طول هفته گذشته بنگلادش یکی از بزرگ ترین واردکنندگان قراضه آهن بود.  
به گزارش »ایراسین«، بازار قراضه آهن وارد دومین ماه رکود شد، اگرچه این رکود در بازار سنگ آهن نیز به چشم می خورد ولی افت تقاضا برای قراضه آهن به مراتب 
بیشتر از سنگ آهن بود. دو ماه قبل فولادسازان ترکیه با توجه به افت قیمت محصولات فولادی تقاضا برای قراضه آهن را کاهش دادند و بیشتر از ذخایر خود استفاده 
کردند ولی قیمت قراضه آهن در کانال ۳۸۰ دلار باقی ماند و اکنون آخرین گزارش ها از کاهش خرید قراضه آهن در بسیاری از بنادر جهان خبر می دهد. آخرین قیمت 
قراضه آهن وارداتی ترکیه در معاملات هفته گذشته افزایش یافت ولی قیمت قراضه ۸۰:۲۰ ترکیه در محدوده ۳۸۶ تا ۳۹۲ دلار باقی ماند. پلتس و متال اکسپرت قیمت 
آخرین معامله قراضه آهن ۸۰:۲۰ در ترکیه را ۳۹۰ دلار به ازای هر تن اعلام کردند. این قیمت نسبت به هفته های قبل افزایش یافته ولی گزارش ها از ضعف ادامه دار تقاضا 
در ترکیه خبر می دهد. پیش بینی می شود اگر تقاضا برای قراضه آهن در ترکیه افزایش پیدا کند قیمت قراضه خیلی سریع وارد کانال 4۰۰ دلار خواهد شد. به دنبال این 
مسئله قیمت قراضه صادراتی اروپا به مقاصد ترکیه نیز افزایش یافت. در بازار کشورهای آسیایی ضعف تقاضا همچنان مانع بزرگی برای افزایش قیمت قراضه آهن 
است و در نتیجه قیمت قراضه آهن در معاملات هفته گذشته کاهش پیدا کرد. متوسط قیمت قراضه آهن وارداتی ۸۰:۲۰ هند و کره جنوبی در آخرین معاملات نزدیک به 
یک درصد کاهش یافت. در بنادر چین نیز قیمت قراضه آهن دوباره عقب نشینی کرد ولی در بنادر بنگلادش قیمت قراضه آهن تا ۲ درصد افزایش یافت. بنگلادشی ها 
این هفته انواع مختلفی از قرضه آهن را با قیمت 4۰۵ تا 4۳۰ دلار خریدند و برخلاف سایر کشورهای آسیایی فولادسازان بنگلادشی تقاضا برای قراضه آهن را افزایش 
داده اند ولی مشخص نیست که آیا با قیمت بالاتر از 4۱۰ دلار به ازای هر تن به خرید خود ادامه خواهند داد یا خیر؟ سطح تقاضای قراضه آهن بنگلادش در سال ۲۰۲4 
افزایش یافت و انتظار می رود این کشور یکی از بزرگ ترین واردکنندگان قراضه آهن در سال جاری باشد. از طرفی فولادسازان هندی ها اگرچه در هفته های اخیر قراضه 

آهنی کمتری خریده اند ولی در سال ۲۰۲4 از بزرگ ترین متقاضیان قراضه آهن بودند. 

آسیایی ها کمتر قراضه آهن می خرند!
 مدیرکل راه و شهرسازی استان 

اصفهان:

۴۷۵ هکتار  از  اراضی دولتی 
استان رفع تصرف شد

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان از رفع 
تصــرف 47۵.۸ هکتار اراضی ملــی و دولتی 

استان در سه سال اخیر خبر داد. 
به گزارش »مهر«، علیرضــا قاری قرآن اظهار 
کرد: با هدف جلوگیری از تصرف اراضی ملی و 
دولتی در سطح استان اصفهان، همواره اجرای 
اقدامات پیشــگیرانه در اولویت قرار دارد که بر 
این اســاس جهت اطلاع رسانی با نصب تابلو، 
علائم هشداردهنده و دیوار نویسی، هشدارهای 
لازم اعلام شــده تا مردم اســتان بدانند کدام 
اراضی مربوط به بیت المال است. وی افزود: 
در سه سال اخیر، 47۵.۸ هکتار از اراضی ملی 
و دولتی در گستره شــهرهای استان اصفهان، 
با هوشــیاری و تلاش عوامل یــگان حفاظت 
اراضی استان از چنگال متصرفان خارج و رفع 
تعرض شد.بازگشت این اراضی به بیت المال 
 با اجــرای ۹4 فقــره حکم قطعــی قضایی و

 ۲۸۰ مورد رفع تصرف فوری انجام شده است. 
مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان افزود: 
با اجرای این احکام قضایی در مجموع ۱۸۵.4 
هکتار از زمین های ملی و دولتی در پهنه استان 
اصفهان رفع تصــرف و به بیت المــال اعاده و 
نســبت به قلع وقمع و خلع ید آن اقدام شد. 
قاری قرآن افزود: از ســال ۱4۰۰ تــا ۱4۰۲ نیز 
۲۹۰ هکتار از اراضی ملی و دولتی اســتان رفع 
تصرف فوری شده که از این میزان ۱۱۶.۶ هکتار 
در ســال ۱4۰۰، ۱۱۶.۸ هکتار در ســال ۱4۰۱ و 
۵۶.۸ هکتار در ســال ۱4۰۲ بوده است. وی با 
هشدار به کسانی که به صورت غیرمجاز اقدام 
به احداث بنا در اراضی ملی می کنند، گفت: این 
اداره کل از اراضی ملی با آمادگی کامل حفاظت 
و حراســت می کند و با هرگونه دخل و تصرف 
در این اراضی و زمیــن خواری به صورت قاطع 
برخورد کرده و کوچک ترین اغماضی ندارد.وی 
گفت: تیم های گشت و مراقبت یگان حفاظت 
اراضی در سراســر اســتان اصفهان به صورت 
پیمایش روزانه در حال گشــتزنی برای رصد 

اراضی ملی و دولتی تحت پوشش هستند .
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خنکای جان فزای شــربتخانه های اصفهان در طول تاریخ، مأوای رهگذران برای عبور از روزهای داغ تابستان 
بوده؛ عمارت هایی با معماری خاص که بقایای برخی از آنها همچنان پابرجا و جلوه ای از قدمت اصالت ایرانیان 

در روزگاران کهن است. 
به گزارش »ایرنا«، ترویج »شاهنامه خوانی« در دوره شاه اسماعیل صفوی، نخستین بهانه پیدایش شربتخانه 
ها در ایران بوده اســت که مردم در این مکان ها گرد هم می آمدند و پای شنیدن داســتان های شاهنامه از 
زبان نقالان می نشستند. در گذشته مردم ایران برای گفتگو و استراحت موقت در شربتخانه ها گرد هم جمع 

می شدند، نوشیدنی یا شربت می آشامیدند و درباره موضوعات روز صحبت می کردند. 
علی بلوکباشی، در کتاب »قهوه خانه های ایران« فضای شــربتخانه ها را اینگونه توصیف کرده است: »نقال 
روی سکویی گرد، نیمه گرد یا چهارگوش که از الوار چوب یا آجر و یک چارک تا نیم متر بالاتر از کف شربتخانه 
ساخته شده بود می رفت و مردم در پیرامون یا در سه طرف سکو، که آن را تخت می خواندند، می نشستند و به 
داستان هایش گوش می دادند. در فصل تابستان به دنبال گرمای هوا شربتخانه ها را به فضای باغ ها منتقل می 
کردند، سپس صاحبان شربتخانه ها با صدای خوش از مردم دعوت می گرفتند و سفارش آنها را به شربتدارها 

می رساندند. شاهنامه خوانی در زمستان به علت سردی هوا به عمارت ها منتقل می شد.« 
در پژوهش آرزو حسینی با عنوان »شربت و شــربتخانه در گذر زمان« آمده است: »در باره اینکه از چه زمانی 
شربتخانه ها در ایران آغاز به کار کردند اطلاعات درستی در دست نیست؛ با این حال، گمان می رود نخستین 
شربتخانه ها بعد از ظهور اسلام و منع مذهبی نوشیدن شــراب، در دوره سلطنت تیمور پدید آمد و در زمان شاه 
اسماعیل صفوی به اوج رسید. شهرهای سمرقند و اصفهان از مراکز مهم شکل گیری شربتخانه ها بودند و بهترین 
نوع شربت در اصفهان ساخته می شد. همراه با رسم شربت نوشی در دربار صفوی، شغل "شربتدار باشی" نیز 

پدید آمد که از مناصب مهم درباری محسوب می شد.«
در متون فارسی قدیم، شربت یا نوشــیدنی؛ آب خالص و پاکیزه ای که با شهد یا شکر شیرین شده معنا شده 
است. همچنین شربت در بخشی از ســفرنامه دکتر پولاک؛ مدرس طب و جراحی اینگونه توضیح داده شده 
اســت: »عصاره ای ترش که آن را با قند می آمیزند و قوام می آورند و به هنگام نوشــیدن با آب خنک مخلوط 
می کنند که بسیار مورد توجه ایرانیان است و بر حسب اجزای گوناگونی که در آن به کار می برند نام آن متفاوت 
است.« نوع شربتی که در شربتخانه ها درست می کردند از ترکیب شیره انگور، شکر و انگبین تهیه می شده که 
گواراترین نوع آن در اصفهان بوده است. شربت »ســرکه شیره« نیز در شربتخانه ها طرفداران خاص خودش 
را داشته است که از نوشیدنی های سنتی و با طبع معتدل ) ترکیب شیره انگور و سرکه انگور( درست می شد. 
در این شــربتخانه ها، عصاره ریواس، لیمو، انار، نعناع، غوره، به، آلبالو و زرشک، خاک شیر، زنجبیل، عناب و 
بید مشک را قوام می آوردند و با یخ می نوشیدند. شربتخانه ها در مکان هایی احداث می شدند که رفت وآمد 

زیادی وجود داشت. راسته بازار، خانقاه، باغ، آرامگاه، آب انبار، تکیه و حسینیه از جمله این مکان ها بودند. 
بر اساس آنچه در کتب تاریخی آمده است شربتخانه ها به دســته حکومتی)مردمی( یا شاهی تقسیم می 
شدند. »شربتخانه مردمی خانقاه« واقع در باغی در نزدیکی خانقاه افوشته شهر نطنز اصفهان، علاوه بر میزبانی 
از اهالی فرهنگ و هنر برای پذیرایی از عزاداران امام حسین)ع( در دهه نخست محرم نیز استفاده می شد. بر 
اساس اسناد تاریخی، ساختمان این شربتخانه که بقایای زیادی از آن نمانده مربوط به دوره تیموری است. این 
بنا در عصر سید واقف به نام »چهارصفه« مشهور بوده و اصطلاح شربتخانه در قرن های بعدی به آن گفته شده  
 است. اندک بقایای ساختمان این شربتخانه که در سال ۱۳۵۳ در فهرست آثار ملی ایران به ثبت رسیده نمایانگر 
دو طبقه بودن آن در زمان گذشته است. طبقه اول شــامل فضای مرکزی چهارگوش و چهار ایوان در هر طرف 

است. حوض طبقه دوم وسط سقف طبقه اول یا بام فضای مرکزی بنا شده که طرحی شبیه حوض موجود در 
ایوان ساختمان عالی قاپوی اصفهان داشته است. به گفته مورخان آب این حوض از طریق لوله های سفالی که 

به گویش محلی به آنها »تنبوشه« می گفتند از قنات محله بالای افوشته تأمین می شد. 
از دیگر شربتخانه های کهن دیار نصف جهان »شربتخانه سر در قیصریه بازار اصفهان« )شربتخانه شاهی( است 
که سال ۱۲۰۹ در شمال میدان نقش جهان و به دستور شاه عباس اول بنا شد. به گفته تاریخ نگاران در گذشته 
فضاهای داخلی طبقه اول سر در قیصریه مشتمل بر تالارهای متعدد و زیبایی موسوم به شربتخانه بوده است 
که در ایام خاصی، از آن برای پذیرایی میهمانان پادشــاه قبل از اینکه به حضور شاه برسند استفاده می شده و 
سایر مواقع نیز به عنوان محلی عمومی یا مخصوص اعیان و اشراف و برای گذراندن اوقات فراغت بوده است. 
این شربتخانه تاریخی دارای ورودی های متعدد بوده که اکنون از آنها تنها ورودی »بازار کفاش ها« و »سرای 
شله« باقی مانده است. شربتخانه شاهی اصفهان در عین قرینگی، ناقرینه است و از اتاق سه دری میانی آن 
شکوه میدان نقش جهان و بازار قیصریه قابل رؤیت است. این اتاق دارای تزیینات زیبا و تنگ بری های است 

که برای قراردادن ظرف ها و اسباب شربتخانه بوده است. 
سایر اتاق های شربتخانه تزیینات خاصی ندارد. علاوه بر اتاق های متعدد، چهار ایوان مشرف به جلوخان بازار 
قیصریه برای بهره گیری از فضای باز تعبیه شده است. بازار قیصریه یکی از مراکز مشهور صنایع دستی اصفهان 
به شمار می آید و بزرگ ترین و مجلل ترین مرکز خرید و فروش در دوران صفویه بوده است. به گواهی تاریخ، 
»شربتخانه ها« پس از آنکه قهوه به ایران آمد جای خود را به »قهوه خانه« هایی دادند که سوغات ترک ها در 
آن نوشیده می شد. با وجودی که  شربتخانه ها رونق خود را از دست دادند، ولی پس از دوره صفویه همچنان 
نوشیدن شــربت در میان ایرانیان متداول بود و آنها در قهوه خانه ها به اقتضای فصل، نوشیدنی های خنک و 
گرم می نوشیدند. از نیمه دوم قرن سیزدهم هجری، نوشیدن چای در قهوه خانه ها رایج شد اما همچنان نام 
»قهوه خانه« بر سر در چایخانه ها باقی ماند. در دوره قاجار به خصوص دوره پادشاهی ناصرالدین شاه زمینه 

برای گسترش قهوه خانه در شهرهای بزرگ فراهم شد.
شربتخانه و قهوه خانه نقش مهمی در زندگی اجتماعی ایرانیان داشته است، این مکان ها محل جمع شدن 
نویسندگان، شعرا و هنرمندان بوده اســت که تراوش های اندیشه خود را به طبقات مختلف جامعه که در این 

محیط ها رفت و آمد داشتند منتقل می کردند. 
در کنار طعم گواراری شــربت های ایرانی؛ رفع عطش و افزایش انرژی، بهبود سوءهاضمه، دل  درد و سر درد را 

می توان از مهمترین خواص این نوشیدنی های سنتی دانست.

 اعزام حدود ۲۰ درصد از  زائران اربعین کشور  با ناوگان 
حمل و نقل اصفهان

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان گفت: حدود ۲۰ درصد از زائران مراسم اربعین کشور 
به طور معمول با ناوگان حمل و نقل این استان اعزام می شوند. فرزاد دادخواه در گفت و گو با »ایرنا« 
افزود: جابه جایی زائران برخی از استان های همسایه اصفهان نیز با ناوگان حمل و نقل این خطه صورت 
می گیرد که نشان دهنده اهمیت آن است. وی با بیان اینکه پیش بینی می شود امسال شاهد افزایش 
۱۰ درصدی تعداد زائران اربعین باشیم، بر لزوم مدیریت زمان بازگشت از مراسم اربعین حسینی با 
توجه به پیش بینی ازدحام در مرزها تأکید کرد. مدیرکل راهــداری و حمل و نقل جاده ای اصفهان، 
خاطرنشان کرد: حدود ۱۳۰ هزار زائر از اصفهان پارسال در مراسم اربعین با ۴۰۰ دستگاه اتوبوس در روز 
جابه جا شدند. دادخواه اضافه کرد: تعدادی ون و اتوبوس شهری سال گذشته با مساعدت شهرداری 
اصفهان و صنایع به کمک حمل و نقل زائران اربعین آمد که انتظار می رود امســال نیز این امر صورت 
گیرد. دادخواه با بیان اینکه حدود ۵ درصد ناوگان حمل و نقل عمومی استان اصفهان از خدمات رسانی 
خارج شده است، گفت: میانگین عمر اتوبوس های اصفهان به ۱۴.۵ سال رسیده است. وی اضافه کرد: 
یکی از دلایل کاهش ناوگان  عمومی حمل و نقل، از رده خارج شدن تعدادی از اتوبوس ها و فعالیت 
تعدادی از آنها در بخش خصوصی و صنایع بزرگ است. دادخواه به برخی موانع برای اجرای مصوبه 
واردات ۲۰۰۰ دستگاه اتوبوس اشاره و بیان کرد: سقف واردات برای هر شرکت ۵۰ دستگاه است اما با 
وجود رفع برخی مشکلات، به نظر می آید واردات ناوگان حمل و نقل عمومی به اربعین سال جاری 
نرسد. وی همچنین تأکید کرد: با توجه به تجمع زائران در پایانه کاوه اصفهان در نظر گرفتن محل اسکان 
موقت می تواند در بهبود خدمات رســانی به آنها تأثیرگذار باشد. دادخواه افزود: اختصاص تعمیرگاه 
 سیار اتوبوسرانی در مسیر اصفهان به الیگودرز، استفاده از اتوبوس های شهری در مسافت های کم، 
شبکه ای شدن دوربین های مدار بسته پایانه ها و برنامه ریزی برای واگذاری نقل و انتقال زائران به 
بخش خصوصی ضروری است. مدیر کل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان اصفهان با بیان اینکه 
ورود و خروج زائران از مرز یکسان، عملکرد ناوگان حمل و نقل عمومی را ارتقا خواهد داد، افزود: تلاش  

کرده ایم امسال حمل و نقل زائران اربعین بهبود یابد.

 آیین های عاشورایی شهرستان کاشان ریشه در تاریخ
این منطقه دارد

سرپرســت اداره میراث  فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی شهرستان کاشــان گفت: آیین های 
عاشورایی این منطقه نشــانه ای از ارادت مردم این خطه به اهل بیت عصمت و طهارت )ع(و قدمت 
تشیع در این منطقه دارد. علیرضا عبدا... زاده اظهارکرد: منطقه تاریخی کاشان از دیرباز تاریخ به تشیع 
معروف است و برگزاری آیین های عاشورایی نه تنها در محله های شهر که در تک تک روستاهای این 
منطقه با شور و هیجانی خاص برگزار می شود و نشان از قدمت تاریخی در کارنامه سوگواری این منطقه 
دارد. وی با تأکید بر ظرفیت بی نظیر گردشگری مذهبی شهرستان کاشان، افزود: آیین های عاشورایی 
روایتگر تنوع خرده فرهنگ های متفاوت این شهرستان است و برگزاری پرشور هرساله این آیین ها 
توجه گردشگران داخلی و خارجی را به خود جلب می کند. سرپرست اداره میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی کاشان با تأکید بر اینکه نخل گردانی پرتکرارترین آیین عاشورایی است که در جای جای 
این شهر و حتی روستاها انجام می شود، خاطرنشان کرد: ۱۲ آیین عاشورایی شهرستان در قالب های 
مختلف در فهرست میراث فرهنگی ناملموس کشور ثبت شده است. عبدا...زاده تصریح کرد: آیین 
تشرف به مسلک سقایی کاشان، آیین چاووش عزای محرم کاشان، آیین نخل گردانی کاشان، آیین 
روز شش گوشه، آیین نخل گردانی قمصر، آیین روز ششم امام حسین برزک، آیین روز ششم امام 
حسین نیاسر، آیین توق شیخ رضا، آیین نخل گردانی جوشقان قالی، آیین وداع نخل روستاهای علوی 
و خاوه، آیین آداب نذر سادات دهه دار نشلج، تعزیه شهر و مشکلات ترکیب بند محتشم از آیین های 

ثبت شده شهرستان کاشان در فهرست میراث فرهنگی ناملموس است.

اخبار

مفاد آراء
4/307 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و 

اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هــاي موضوع قانــون تعيين تکليــف وضعيت ثبتــي اراضي و 
ســاختمان هاي فاقد سند رســمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشــخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطــلاع عمــوم در دو نوبت به فاصلــه 15 روز آگهي 
مي شــود . در صورتــي که اشــخاص نســبت به صــدور ســند مالکيــت متقاضيان 
 اعتراضي داشــته باشــند مي توانند از تاريخ انتشــار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض

 خود را به اداره ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم 
اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 

رديف 1-برابر راي شــماره 6208  مورخ 1403/04/12 هيــات  اول  مالکيت  آقای بهروز 
عليخانی به شناسنامه شماره  114 کدملي 6219682701 صادره بوئين و مياندشت فرزند 
علی جان نسبت به يک دانگ و نيم مشاع از  ششدانگ يک واحد نمايشگاه اتومبيل به مساحت 
459/45  متر مربع پلاک شماره 366   فرعی از 28   اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 

ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک  تائيد و محرز گرديده است.
رديف 2-برابر راي شــماره 6207  مورخ 1403/04/12 هيــات  اول  مالکيت  آقای بهزاد 
عليخانی به شناسنامه شماره  131 کدملي 6219679695 صادره بوئين و مياندشت فرزند 
علی جان نسبت به يک دانگ و نيم مشاع از  ششدانگ يک واحد نمايشگاه اتومبيل به مساحت 
459/45  متر مربع پلاک شماره 366   فرعی از 28   اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 

ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک  تائيد و محرز گرديده است.
رديف 3-برابر راي شــماره 6203  مورخ 1403/04/12 هيات  اول  مالکيت  آقای منصور 
علی خانی به شناســنامه شــماره  1150125578 کدملي 1150125578 صادره بوئين و 
مياندشت فرزند علی خان نسبت به يک دانگ و نيم مشاع از  ششدانگ يک واحد نمايشگاه 
اتومبيل به مســاحت 459/45  متر مربع پلاک شــماره 366   فرعی از 28   اصلي واقع در 
 اصفهان بخش 14 حــوزه ثبت ملک غرب اصفهــان ثبت در دفتر امــلاک  تائيد و محرز 

گرديده است.
رديف 4-برابر راي شماره 6204  مورخ 1403/04/12 هيات  اول  مالکيت  آقای بهرام علی 
خانی به شناسنامه شماره  313 کدملي 6219923820 صادره بوئين و مياندشت فرزند علی 
جان نسبت به يک دانگ و نيم مشاع از  ششدانگ يک واحد نمايشگاه اتومبيل به مساحت 
459/45  متر مربع پلاک شماره 366   فرعی از 28   اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه 

ثبت ملک غرب اصفهان ثبت در دفتر املاک  تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/31

م الف: 1747093   شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان
مفاد آراء

4/308 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي ذيل 
محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع 
عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره فرهنگ و ارشاد 
اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض خود را به 
اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم 
اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي 

مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد. 
1- راي شــماره 140360302015000197 مورخ 1403/03/23 آقای حيدرعلی ضيائی 
چمگردانی  فرزند فضل اله  نسبت به شــش دانگ يک قطعه زمين کشاورزی به مساحت 
4416/97 متر مربع مفروز از پلاک 6 فرعی از   372- اصلي واقع در  کاهريز  بخش 9 ثبت 

اصفهان که متقاضی نامبرده، مالک رسمی مورد رای می باشد.  

تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16                   
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/31

م الف: 1747377   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان
مفاد آراء

4/309 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ســاختمانهاي 
فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي باغبهادران تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شــده توسط اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران تســليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک 
ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات ســند مالکيت صادر

خواهد شد. 
1- راي شــماره 1403603022530000023 مــورخ 1403/01/25  آقای اکبر کريمی 
کليشادرخی فرزند علی ضامن  نسبت به ششدانگ يکبابخانه به مساحت 259/71  متر مربع 
قسمتی از پلاک 151/47   واقع در کليشادرخ بخش 9 ثبت اصفهان که خود متقاضی مالک 

رسمی مورد رای می باشد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/31

م الف: 1747866 حسين عينی- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران
مفاد آراء

4/310 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمي مستقر در واحد ثبتي شهرستان لنجان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به منظور 
اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شــده توسط اداره فرهنگ 
و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت 
متقاضي اعتراضي داشته باشند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اسناد و املاک لنجان تســليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت يک ماه 
از تاريخ تســليم اعتراض، دادخواســت خود را به مرجع قضايي تقديم نمايند. بديهي است 
 در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق مقررات ســند مالکيت صادر

خواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302015000087 مورخ 1403/02/06  آقای حسين عباسيان  
مطلق فرزند رضا نسبت به شش دانگ  يکباب ساختمان  به مساحت 75/62 متر مربع مفروز 
از پلاک  107- اصلي واقع در زرين شهر بخش 9 ثبت اصفهان مع الواسطه خريداري شده از 

مالک رسمی ابوالفتح قهرمان
م الف: 1743257   مصطفي شمسي- رئيس اداره ثبت اسناد و املاک لنجان

مفاد آراء
4/311 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليــف وضعيت ثبتی و اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر با آراء صادره هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در ثبت نياسر تصرفات مالکانه متقاضی محرز گرديده است لذا مشخصات 
متقاضی و ملک مورد تقاضا به شرح ذيل جهت اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
ميگردد و در صورتی که افراد نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
از تاريخ انتشار اولين نوبت آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک 
نياسر ارائه و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود 

را به مراجع قضايی تسليم نمايند بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد همچنين صدور سند مالکيت مانع مراجعه 

معترضين به محاکم قانونی نخواهد بود 
1. رای شــماره 140360302248000204 مورخ 1403/02/29 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک نياسر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اسمعيل اکبری نياسر فرزند علی 
نسبت به ششدانگ يکدرب باغچه بمساحت 481.31 متر مربع در قسمتی از پلاک 1040 

فرعی از 35  اصلی واقع در بخش 6 حوزه ثبتی نياسر. خريداری مع الواسطه از مالک رسمی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/31

م الف: 1747569 احسان زارع رئيس اداره ثبت اسناد و املاک نياسر   
مفاد آراء

4/312 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليــف وضعيت ثبتی و اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر با آراء صادره هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در ثبت نياسر تصرفات مالکانه متقاضی محرز گرديده است لذا مشخصات 
متقاضی و ملک مورد تقاضا به شرح ذيل جهت اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
ميگردد و در صورتی که افراد نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
از تاريخ انتشار اولين نوبت آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک 
نياسر ارائه و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضايی تسليم نمايند بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد همچنين صدور سند مالکيت مانع مراجعه 

معترضين به محاکم قانونی نخواهد بود 
1. رای شــماره 140360302248000205 مورخ 1403/02/29 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک نياسر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسن متقی کاشانی فرزند اکبر 
نسبت به ششدانگ قطعه زمين مزروعی بمساحت 453.33 متر مربع در قسمتی از پلاک 129 

اصلی واقع در بخش 5 حوزه ثبتی نياسر. خريداری مع الواسطه از مالک رسمی
2. رای شــماره 140360302248000172 مورخ 1403/02/24 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک نياسر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسن متقی کاشانی فرزند اکبر 
نسبت به ششدانگ قطعه زمين مزروعی بمساحت 14050.82 متر مربع در قسمتی از پلاک 
129 اصلی واقع در مزرعه علی آباد کله جزء بخش 5 حوزه ثبتی نياسر. خريداری مع الواسطه 

از مالک رسمی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/31

م الف: 1747561 احسان زارع رئيس اداره ثبت اسناد و املاک نياسر  
مفاد آراء

4/313 هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند 
موضوع ماده 3 قانون و مــاده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليــف وضعيت ثبتی و اراضی و 

ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر با آراء صادره هيات موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی مستقر در ثبت نياسر تصرفات مالکانه متقاضی محرز گرديده است لذا مشخصات 
متقاضی و ملک مورد تقاضا به شرح ذيل جهت اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
ميگردد و در صورتی که افراد نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
از تاريخ انتشار اولين نوبت آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک 
نياسر ارائه و پس از اخذ رســيد ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضايی تسليم نمايند بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد همچنين صدور سند مالکيت مانع مراجعه 

معترضين به محاکم قانونی نخواهد بود 

1. رای شــماره 140360302248000090 مورخ 1403/02/06 هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک نياسر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای برديا حمصيان فرزند حميدرضا 
نسبت به ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی با کاربری کشاورزی بدون درج هيچگونه اعيانی 
بمساحت 452.25 متر مربع در قسمتی از پلاک های 3 و 4 فرعی از 45  اصلی واقع در بخش 

6 حوزه ثبتی نياسر. مالک رسمی
تاريخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1403/04/31

م الف: 1747587 احسان زارع رئيس اداره ثبت اسناد و املاک نياسر   
فقدان سند مالکیت

4/315 شــماره نامه: 140385602024004228- 1403/04/24 نظر به اينکه ششدانگ پلاک 
1214/1 واقع در بخش 5 اصفهان به شماره ثبت صفحه 267 دفتر 60 املاک به شماره ثبت 
6695 و شماره چاپی سند دفترچه ای 187294 بنام حسين جعفری جبلی سابقه ثبت و صدور 
سند مالکيت دارد که تمامت آن مع الواسطه به موجب سند شماره 38653 مورخ 1358/05/20 
دفترخانه 9 اصفهان به عبدالسيد ملا مهدی صلح گرديد  که سه دانگ آن طی سند شماره 
3617 مورخ 1387/05/22 دفترخانه 163 اصفهان به ربابه قديمی انتقال قطعی يافته و از اين 
ثبت و صفحه خارج و در صفحه 426 دفتر 1246 املاک ذيل ثبت 230756 و شــماره چاپی 
ســند دفترچه ای 0568332 بنامش ثبت گرديده که به موجب انحصار وراثت های شماره 
140109390005225832 مــورخ 1401/05/09 و 140109390005022680 مورخ 1401/05/03 
شعبه دهم حصر وراثت شورای حل اختلاف اصفهان مالکين مذکور فوت و وراث آنها عبارتند 
از آقايان محمد علی و مهرداد و بهرام و منوچهر و منصور )پسران متوفی ها( و خانم ها مهوش 
و فريبا و زيبا )دختران متوفی ها( شهرت همگی ملا مهدی می باشند سپس کليه وراث مذکور 
اصالتا از طرف خود به جز خانم زيبا ملا مهدی و آقای منوچهر ملا مهدی به موجب وکالت نامه 
شماره 27879 مورخ 1401/12/15 دفترخانه 1024 تهران وکالتا از طرف زيبا ملا مهدی  با ارائه 
درخواست شماره 1403/14161 مورخ 1403/04/14 به انضمام چهار برگ استشهاديه محلی 
که امضا شهود آن ذيل شماره های يکتا 140302157136000223 و 140302157136000224 و 
رمز تصديق شماره 780302 و 350485  مورخ 1403/04/11 به گواهی دفترخانه  اسناد رسمی 
297 اصفهان رسيده است مدعی هستند که اسناد مالکيت به علت نامعلوم مفقود و درخواست 
صدور المثنی اسناد مالکيت متوفی ها را نموده اند  لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی 
ذيل ماده 120 آئين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام 
معامله نسبت به ملک مرقوم يا وجود اسناد مالکيت مذکور نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل اسناد مالکيت يا سند معامله به 
اين اداره تسليم و رسيد اخذ نمايد تا مراتب صورتمجلس و اصل اسناد مالکيت به ارائه کننده 
اسناد مسترد گردد بديهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض 
اصل اسناد مالکيت يا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور اسناد مالکيت المثنی طبق مقررات 

خواهد شد. م الف: 1754958 شبان رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
فقدان سند مالکیت

4/316 طبق تقاضــای وارده 4011815 مورخ 1403/04/03 خانم زهــرا نادری برابر وکالتنامه 
5722 - 1394/11/19 و تفويض وکالت 12303 - 1399/05/01 دفترخانه 329 کاشان با استناد 
دو برگ استشهاديه مصدق پيوست که امضای شهود رسما گواهی گرديد که خانم مريم شاد 
بوستان مدعی است که سند مالکيت ششدانگ آپارتمان به مساحت 72.94 متر مربع شماره 
16088 فرعی مفروز و مجزی از شماره 14103 فرعی از پلاک 15 اصلی بخش 2 کاشان به نام 
مريم شاد بوستان در دفتر 711 صفحه 149 به شماره چاپی 865973 الف 90 صادر و تسليم 
گرديد که به علت جا به جايی مفقود گرديده مالک درخواســت سند مالکيت المثنی نموده 
اســت لذا طبق تبصره 1 ماده 120 اصلاحی آئين نامه قانون ثبت مراتب آگهی تا هر کس 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مذکور يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ 
انتشار اين آگهی لغايت 10 روز به اين اداره مراجعه و اعتراض خود را کتباً ضمن ارايه اصل سند 
مالکيت و سند معامله تسليم نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل سند با ارائه کننده مسترد 
گردد. ارائه نشود المثنی سند مالکيت مزبور صادر و به متقاضی تسليم خواهد شد بموجب 
 سند رهنی 149854 - 28/10/1391 دفترخانه 16 کاشــان در رهن بانک مسکن ميباشد. 

م الف: 1754827 محمد علی ناظمی اشنی رئيس اداره ثبت اسناد و املاک کاشان

اصفهان؛ دیار شربتخانه های کهن

تابستان هایی که خنک بود!



یکشنبه ۳۱ تیر ۱۴۰۳ / ۱۵ محرم ۱۴۴۶ / ۲۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۵
نام »حسین خرازی« در فهرست مداحان اهل بیت)ع(

نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی از آرزوی شهید »حســین خرازی« گفت که در ایام 
 عزای سیدالشهدا)ع( با خواندن نوحه ای در جبهه، می خواست نامش را در فهرست مداحان و ذاکران 

امام حسین )ع( ثبت کند.
کتاب هنر اهل بیت )ع( با موضوع سیری در باور  رزمندگان اسلام به قلم سیدحسن منتظرین منتشر  و 
خاطره ای از حجت الاسلام مرتضی آقاتهرانی درباره عزاداری و نوحه سرایی شهید حاج حسین خرازی 

فرمانده لشکر ۱۴ امام حسین )ع( در شب عاشورا در این کتاب نقل شده است.
آقا تهرانی گفت: یک بار قبل از تاسوعا به لشکر امام حسین )ع( رفتم. قرار بود مراسم عزاداری شب 
 عاشورا در مسجد لشکر انجام شود. قبل از مراسم حاج حسین خرازی به من گفت »من نوحه ای را 
می خوانم؛ گوش بده و ببین درست می خوانم یا نه. چون می خواهم در جمع بچه ها بخوانم. می ترسم 

نظم و آهنگ آن را درست به جا نیاورم و نوحه خراب شود.«
دبیرکل جبهه پایداری افزود: از خرازی پرسیدم »چرا می خواهی نوحه خوانی کنی؟« که او گفت: »می 
خواهم اسمم جزو مداحان امام حسین )ع( باشد.« گردان ها و واحدها از محل های خود، دسته راه 
انداختند و به سوی مسجد لشکر حرکت کردند. آن شب من پس از نماز صحبت کردم و حسین هم 

پس از آن شروع به نوحه خوانی کرد.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: فردا شب یعنی شام غریبان، مراسم در میدان 
صبحگاه انجام شد. وقتی بچه های لشکر همه جمع شدند، من مشغول خواندن روضه شام غریبان 
شدم. حسین خرازی هم کنار من ایستاده بود. شهید مصطفی ردانی پور از قبل، خیمه هایی را اطراف 
میدان صبحگاه بنا کرده بود که در بین ذکر مصیبت، آنها را آتش زد. در مجلس، شوری به پا شد که قابل 
وصف نیست. همه یک صدا ضجه می زدند و اشک می ریختند. حاج حسین خرازی چنان منقلب 

شده بود که بی اختیار به سر و صورتش می زد.
کتاب هنر اهل بیت )ع( سیری در باورهای رزمندگان اسلام است. این کتاب قصد دارد به دور از افراط 
و تفریط و پرهیز از هر گونه تصرف و تحریف به تبیین ماهیت و محتوای فکری و اعتقادی رزمندگان 
در طول جنگ بپردازد. نویسنده در این اثر با بیان مطالب موثق و قابل اطمینان حقایق جنگ را از زبان 
کسانی که بهترین دور عمر خود را در جبهه ها ســپری کردند، ماهیت و محتوای جنگ را به خواننده 

می شناساند. این کتاب در سال ۱39۴ توسط نشر شهید کاظمی روانه بازار کتاب شد.

معاون سیاسی و امنیتی استاندار اصفهان:

اصفهان برای اعزام زائران اربعین آمادگی دارد
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: اصفهان آمادگی لازم برای اعزام زائران 

اربعین را دارد و هماهنگی ها با ارگان های مختلف در این باره انجام شده است.
محمدرضا جان نثاری در ستاد اربعین استان اصفهان با اشــاره به اجرای طرح »نذر زائر« اظهار کرد: 
پویش نذر زائر با هدف اعزام نیازمندان علاقه مند به حضور در کربلای معلی در ایام اربعین حسینی با 
مساعدت خیرین شکل گرفت. وی افزود: براساس این طرح، کمیته امداد امام خمینی )ره( استان 
باید شرایطی را فراهم کند تا افرادی که علاقه مند به حضور در پیاده روی اربعین حسینی هستند اما 

بضاعت مالی مناسبی ندارند در قالب این طرح در این همایش عظیم حسینی شرکت کنند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان با تأکید بر برگزاری اربعین حسینی به روش 
کاملًا مردمی و با مشارکت آحاد مردم، بیان کرد: در این راستا اداره کل حج و زیارت استان لیستی از 
افراد نیازمند که توان مالی برای حضور در همایش اربعین حسینی را ندارند در اختیار کمیته امداد امام 
خمینی )ره( استان قرار دهد و گزارش آن را به دبیرخانه ستاد اربعین استان ارائه کند، در این طرح جلب 

مشارکت خیرین بسیار ضروری است. 
جان نثاری در خصوص تأمین پزشک و تهیه و ارسال اقلام دارویی مورد نیاز مواکب، خاطرنشان کرد: 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با همکاری و هماهنگی جمعیت هلال احمر نسبت به تأمین پزشک 

و داروهای مورد نیاز مواکب اقدام و نتیجه فعالیت خود را به دبیرخانه ستاد اربعین استان ارائه کند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان مطرح کرد: تنش آبی ۱۶ هزار هکتار باغ

خزان درختان در تابستان

مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری اصفهان گفت: هــم اینک به دلیل 
خشــکی چاه ها و نبود امکان تأمین آب، برای مردم 3۶۵ روستا در این 

استان با تانکر آبرسانی می شود. 
منصور شیشه فروش در گفت وگو با »مهر« با اشاره به ماندگاری الگوی 
گرم تابستانی همراه با افزایش ۲ تا سه درجه ای دما، اظهار کرد: گرما در 
طول روز و همچنین افزایش دمای کمینه هــا وخیزش کانون های گرد و 
غبار تا پایان مرداد ماه ادامه خواهد داشت و بر همین اساس به هموطنان 
توصیه می شود که در مصارف آب و برق صرفه جویی کنند. وی  افزود: هم 
اینک برای مردم 3۵۶ روستای اســتان اصفهان به دلیل خشکی چاه ها 
و نبود امکان تأمین آب، با تانکر و به صورت ســیار آبرســانی می شود و 
این در حالی است که حتی روستاهایی که در مناطق غرب و در محدوده 
ســد زاینده رود قرار دارند فاقد منابع آب پایدار هستند. به گفته مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری اصفهان، ساکنان روستاهای شهرستان های 
فریدون شهر، چادگان، بویین میاندشت و فریدن در مناطق غرب استان 
و نیز شهرستان های شرق و شمال جنوب و مرکز استان مانند اردستان، 
نائین، کاشان، شرق اصفهان، سمیرم و شهرضا، دهاقان، جرقویه، کوهپایه، 
هرند، ورزنه و نجف آباد به علت افزایش دما با کمبود آب مواجه شــدند. 

وی افزود: کاهش فشار آب نیز در نقاط شهری از جمله بخشی از مناطق 
کلان شهر اصفهان، چادگان، خورو بیابانک، ورزنه، انارک، جندق، نایین، 
فریدن، سمیرم، دهاقان و بسیاری از مناطق دیگر استان به ویژه در روزهای 
پایان هفته مشهود است. این در حالی است که بر اساس سرانه مصرف، 

مردم استان اصفهان کمترین مصرف آب در کشور را دارند.

خزان درختان در تابستان و تنش آبی ۱۶ هزار هکتار باغ
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان با اشــاره به اینکه افزایش 
دما و خشکی رودخانه زاینده رود بر شــدت آثار کم آبی در بخش شرب، 
کشاورزی و فضای سبز افزوده اســت، گفت: خزان زودرس درختان در 
شهرها و روستاهای مسیر زاینده رود و نیز در حاشیه رودخانه و مادی های 
)نَهرهای( شهر اصفهان به طول 3۰۰ کیلومتر رخ داده که اینها به طور عمده 
درختان کهن و چند ساله هستند و نیز درختان کمربند فضای سبز شرق 
اصفهان و ناژوان به علت نبود جریان آب در رودخانه، افت سطح آب چاه ها 
و تغییر کیفی منابع آب زیر زمینی دچار برگریزان، تنش آبی و آسیب پذیر 
شدن در برابر آفات شدند. شیشه فروش با اشاره به اینکه سقوط درختان با 
وزش باد افزایش یافته است، اظهار کرد: نزدیک به ۱۶ هزار هکتار از باغات 

مثمر باغداران در حوضه زاینده رود و دیگر مناطق اســتان اصفهان نیز به 
علت نبود جریان آب در رودخانه زاینده رود و خشــکی و کم آبی چاه ها و 
چشمه ها و قنوات در معرض تنش آبی قرار دارد. وی تأکید کرد: لازم است 
وزارت نیرو برای نجات زاینده رود و رفع مشکلات کم آبی استان اصفهان 
نیز اقدام اساسی کند زیرا هنوز طرح های مطالعه شده از جمله تأمین پایدار 
اب شهرستان های غرب اجرایی نشده و مصوبات شورای عالی آب مبنی 
 بر ممنوعیت بارگذاری جدید در زاینده رود و جلوگیری از برداشــت های 
بی رویه در بالا دست زاینده رود توســط وزارت نیرو اجرایی نشده است. 
مدیرکل مدیریت بحران استانداری اصفهان اضافه کرد: اعمال مدیریت 
یکپارچه زاینــده رود و تأمین حقابــه های قانونی و زیســت محیطی، 
کشاورزی و فضای سبز در زاینده رود مطابق با طومار شیخ بهایی و احیای 

زاینده رود و تالاب گاوخونی از مطالبات استان از وزارت نیرو است. 
 شیشه فروش خاطرنشــان کرد: برای پیشــگیری از اثرات و خسارات 
جبران ناپذیر کم آبی و خشــکی رودخانه، فرونشســت زمین، خیزش 
کانون های گرد وخاک و خشکی اشــجار و باغات باید اقدامات جدی با 
تخصیص اعتبارات و اجرای طرح های تأمیــن آب و افزایش توان تولید 

برق توسط وزارت نیرو در بخش آب و برق اجرایی شود.

با مسئولان جامعه

معاون ساماندهی کانون های فرهنگی و هنری مساجد کشور:

خیّران پشتوانه مالی کانون های مساجد هستند
معاون ســاماندهی و شبکه ســازی کانون های فرهنگی و هنری مساجد کشور 
گفت: خیران مهم ترین پشتوانه مالی کانون های فرهنگی و هنری هستند و شبکه 

بچه های مسجد با کمترین هزینه بیشترین عملکرد را دارند. 
محمدتقی محمدیان در گفت وگو با »ایسنا« اظهار کرد: طی یکسال گذشته ستاد 
هماهنگی کانون های فرهنگی و هنری کشــور ۵۰۰ میلیــارد ریال به فعالیت های 
فرهنگی و هنری مساجد کمک کرده که کمک های خیران به این مراکز در یکسال 

بالغ بر چهار برابر پول دولت بوده است. وی افزود: خیران مهم ترین پشتوانه برای 
بچه های مســجد هســتند تا آنان بتوانند اهداف و مأموریت خود را انجام دهند. 
معاون ساماندهی و شبکه سازی کانون های مساجد کشور ادامه داد: بالغ بر ۲۸هزار 
کانون فرهنگی و هنری در مناطق مختلف کشور راه اندازی شده که زمینه ساز حضور 

بیش از 3۶۰ هزار نوجوان شده اند و برای آنان فعالیت تربیتی اجرا می کنند.
محمدیان با بیان اینکه نوجوانان مهارت های مسئولیتی را در این مراکز فرامی گیرند، 

تصریح کرد: واگذاری مسئولیت به نوجوانان آنان را برای مدیریت در آینده تربیت 
کرده و مهارت های گروهی و اجتماعــی را می آموزند. به اعتقاد وی، این مهارت ها 
تنها در مســئولیت کاری نبوده بلکه در مدیریت خانواده نیز نقــش دارد و آنان به 
مادران و پدران مؤثری تربیت خواهند شد. معاون کانون های مساجد کشور با بیان 
اینکه امسال اردوی آموزشــی برای نوجوانان دهه ۸۰ کشور در مشهد پیش بینی و 
در حال اجرا است، یادآور شد: 7۰۰۰ دختر و پســر نوجوان که دارای مسئولیت در 

کانون های فرهنگی و هنری هستند، در این اردو شرکت کرده اند. محمدیان افزود: 
نوجوانان در کانون های فرهنگی و هنری عــلاوه بر فراگیری موضوعات اخلاقی و 
اعتقادی در امر نقش آفرینی اجتماعی نیز فعال می شوند که این برنامه متناسب 
با هر کانون متفاوت است. وی به طرح مسجد، کانون نشاط اشاره کرد و گفت: این 
طرح فرهنگی برای دومین سال در کانون ها فعال شده و افراد از برنامه های اوقات 

فراغت تابستان این مراکز استفاده می کنند.

رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت: حضور افراد در سنین ۱۲ تا ۱۸ سال از ویژگی های این دوره از مسابقات سراسری قرآن کریم است.
حمید بخشی با اشاره به مشارکت دانش آموزان در چهل وهفتمین دوره مسابقات قرآن اوقاف اصفهان گفت: مرحله ثبت نام این مسابقات  ویژه برادران و خواهران، 

از سوم تا 3۰ خردادماه سال ۱۴۰3، از طریق سامانه »وقف من« انجام شده است.
 رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه اســتان اصفهان با اشــاره به میزان مشــارکت جامعه قرآنی اســتان اصفهــان در این دوره از مســابقات افزود: 
سه هزار و ۵7 نفر در این دوره ثبت نام کرده اند که از این تعداد، دو هزار و ۲۲7 نفر در رشته های آوایی و ۸3۰ نفر در رشته های معارفی حضور دارند؛ دو هزار و 3۰۵ 
نفر از شرکت کنندگان این دوره، بانوان می باشند. بخشی در ارتباط با رشته های موجود در این دوره از مسابقات بیان کرد: متسابقین در ۱3 رشته حفظ کل قرآن 
کریم، قرائت تحقیق، قرائت ترتیل، حفظ ۲۰ جزء، حفظ ۱۰ جزء، حفظ ۵ جزء، اذان ویژه آقایان، دعاخوانی، مدیحه سرایی و همخوانی قرآن کریم، معارف قرآن، 

نهج البلاغه، صحیفه سجادیه و همچنین ترجمه عمومی سوره لقمان، حجرات و حشر به رقابت می پردازند.
رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه استان اصفهان با اشاره به تدابیر اندیشیده شده برای داوری مســابقات تصریح کرد: با توجه به سیاست مرکز امور 
قرآنی سازمان اوقاف و امور خیریه کشور برای ساماندهی داوران، شرکت در سه دوره جهت اخذ مدرک گواهینامه داوری و ارائه آن برای حضور در مسابقات مدنظر 
استان اصفهان و شهرستان ها قرار گرفت. وی افزود:  مسابقات با چهار تیم داوری در ۱3 منطقه برای خواهران و در ۱۲ منطقه برای برادران، برنامه ریزی شده است.

رئیس اداره امور قرآنی اوقاف و امور خیریه استان اصفهان گفت: مسابقات خواهران در مرحله شهرستانی از ۱3 تیرماه آغاز شده و تا پایان مردادماه ادامه دارد؛ 
از ۲7 تا ۲9 شهریور ماه مرحله استانی مسابقات خواهران و برادران برگزار می شود.

نایب رئیس شــورای اســلامی شــهر اصفهان گفت: ۱۰۰ واحد صنفی ریخته گری این شــهر با اختصاص  ۵۰ هکتار زمین در گام دوم شــهرک صنعتی شمال 
اصفهان)دهق( به زودی به این محل منتقل می شوند. 

سید امیر سامع در گفت و گو با »ایرنا« افزود: این واحدهای فعال در اصفهان باید هر چه زودتر از شهر اصفهان خارج و به شهرک  صنعتی شمال اصفهان منتقل 
شوند. وی با اشاره به اینکه برخی از مشاغل بر حسب نوع کاری که انجام می دهند باید مناسب جانمایی شوند، اظهار کرد: ریخته گری یکی از همین مشاغل است 

و ذوب و بخار ناشی از دود این حرفه موجب آزار کارگران و نیز کارگاه های هم مجاور می شود. 
نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح کرد: واحدهای ریخته گری جزو دسته اول مشاغلی است که باید در ساماندهی مشاغل با اولویت جابه جا شوند 
و در دو سال گذشته نیز جابه جایی کارگاه های ریخته گری جزو دغدغه استانی و شهری بوده است. وی اضافه کرد: بر همین اساس در مرحله نخست یک زمین 
۵۰ هکتاری در شمال اصفهان)دهق( به این کار اختصاص یافت و برخی صنوف در این محل مستقر شدند. سامع  عنوان کرد: در حال حاضر 9۰ واحد ریخته گری 

در غرب و شمال شهر اصفهان وجود دارد که واحدهای صنفی شان مناسب کار در فضای شهری نیست و باید به بیرون از شهر منتقل شوند.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان  گفت: به تازگی ۵۰ هکتار دیگر برای تأسیس گام دوم شهرک صنعتی بزرگ با همکاری حفاظت محیط زیست، شرکت 
شهرک های صنعتی، فرمانداری و شهرداری اصفهان به این شغل اختصاص یافت تا با واگذاری زمین ها و ساخت کارگاه، ظرف یکسال آینده شاهد انتقال تمامی 
 کارگاه های این حرفه باشیم.وی تأکید کرد: با انتقال این صنف به شــمال شهر اصفهان، علاوه بر کاهش آلودگی ایجاد شــده از این شغل، کارگاه ها استاندارد 

می شوند و با آسودگی خاطر به کسب و کار خود می پردازند.

مشارکت دانش آموزان در چهل وهفتمین دوره مسابقات قرآن اوقاف اصفهان ۱۰۰ واحد ریخته گری اصفهان به بیرون از شهر منتقل می شوند

نزدیک به ۱۶ هزار هکتار از باغات مثمر باغداران در 
حوضه زاینده رود و دیگر مناطق استان اصفهان 
به علت نبود جریان آب در رودخانه زاینده رود و 
خشکی و کم آبی چاه ها و چشمه ها و قنوات در 

معرض تنش آبی قرار دارد

مفاد آراء
4/314 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی آگهی 
موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ســاختمانهای 

فاقد سند رسمی
برابر آرای شماره های ذیل هیأت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار بخش 16 ثبت اصفهان باستناد 
اسناد رسمی مالکیت مشاعی و اسناد عادی تسلیمی تصرفات مفروزی و مالکانه و بلامعارض متقاضایان 
ذیل محرز گردیده است لذا طبق ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی و به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود. در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور اسناد مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می تواننند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از ترایخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات اسناد مالکیت صادر خواهد شد. صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
1- برابر رای شماره  140360302018000173 مورخ 1403/02/03 بنام علی رفیعی دولت آبادی فرزند محمد 
به شماره شناسنامه 5348 نسبت به شش دانگ یک باب مغازه به مساحت 92.17 متر مربع از  قسمتی از 
پلاک 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی 

به نام متقاضی به شماره 981 مورخ 1400/10/01 دفترخانه 451 دولت آباد برخوار محرز گردیده است. 
2- برابر رای شماره  140360302018000175 مورخ 1403/02/03 بنام علی رفیعی دولت آبادی فرزند عباس  
به شماره شناسنامه 409 نسبت به ششدانگ یک باب مغازه به مساحت 100.39 متر مربع از  قسمتی از 
پلاک 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی 

به نام متقاضی به شماره 994 مورخ 1400/10/05 دفترخانه 451 دولت آباد برخوار محرز گردیده است.
3- برابر رای شماره  140360302018000297 مورخ 1403/02/11 بنام زهره رفیعی دولت آبادی فرزند عباس  
به شماره شناسنامه 9892 نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 160 متر مربع از  قسمتی از 
پلاک 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به 

شماره 1231 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 451 دولت آباد برخوار محرز گردیده است.
4- برابر رای شــماره  140360302018000302 مورخ 1403/02/12 بنام محمــد رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناســنامه 11219 نسبت به ششــدانگ یک باب مغازه به مساحت 100.22 متر مربع 
از  قسمتی از پلاک 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از مالک رسمی طبق 
 ســند ابتیاعی به نام متقاضی به شــماره 992 مورخ 1400/10/04 دفترخانه 451 دولت آباد برخوار محرز

 گردیده است.
5- برابر رای شــماره  140360302018000303 مورخ 1403/02/12 بنام محمــد رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناسنامه 11219 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
160.03 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 989 مورخ 1400/10/04 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
6- برابر رای شــماره  140360302018000304 مورخ 1403/02/12 بنام محمــد رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناسنامه 11219 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
135 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 990 مورخ 1400/10/04 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
7- برابر رای شــماره  140360302018000305 مورخ 1403/02/16 بنام محمد رفیعی دولت آبادی فرزند 

عباس  به شماره شناسنامه 11219 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
160 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 987 مورخ 1400/10/04 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
8- برابر رای شماره  140360302018000306 مورخ 1403/02/16 بنام زهره رفیعی دولت آبادی فرزند عباس  
به شماره شناسنامه 9892 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 160 متر 
مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از مالک 
رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شــماره 1227 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 451 دولت آباد 

برخوار محرز گردیده است.
9- برابر رای شماره  140360302018000307 مورخ 1403/02/16 بنام زهره رفیعی دولت آبادی فرزند عباس  
به شماره شناسنامه 9892 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 160 متر 
مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از مالک 
رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شــماره 1230 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 451 دولت آباد 

برخوار محرز گردیده است.
10- برابر رای شــماره  140360302018000308 مورخ 1403/02/16 بنام طاهره رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناســنامه 8665 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
160 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری از 
مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 1239 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
11- برابر رای شــماره  140360302018000309 مورخ 1403/02/16 بنام طاهره رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناســنامه 8665 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 

160.01 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 1232 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
12- برابر رای شــماره  140360302018000310 مورخ 1403/02/16 بنام طاهره رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناســنامه 8665 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
160.02 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 1238 مورخ 1400/12/24 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
13- برابر رای شــماره  140360302018000314 مورخ 1403/02/17 بنام محمد رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناسنامه 11219 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
160.03 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 988 مورخ 1400/10/04 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
14- برابر رای شــماره  140360302018000316 مورخ 1403/02/12 بنام محمد رفیعی دولت آبادی فرزند 
عباس  به شماره شناسنامه 11219 صادره از دولت آباد نسبت به ششدانگ یک باب کارگاه به مساحت 
159.92 متر مربع از  قسمتی از پلاک فرعی از 313 اصلی واقع در منطقه صنعتی دولت آباد برخوار خریداری 
از مالک رسمی طبق سند ابتیاعی به نام متقاضی به شماره 991 مورخ 1400/10/04 دفترخانه 451 دولت 

آباد برخوار محرز گردیده است.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/04/16 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1403/04/31 

م الف: 1743852 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  



تیم شمشیربازی فولاد مبارکه سپاهان به عنوان نایب قهرمانی بیستمین دوره لیگ کشور در اسلحه ی اپه بانوان دست یافت.
در دیدارهای مرحله ی نهایی دور برگشت رقابت های لیگ شمشیربازی بانوان کشور که روز جمعه ۲۹ تیر ۱۴۰۳ در سالن آکادمی سرهنگ پور واقع در مجموعه 
ورزشی نصر به میزبانی شهر اصفهان برگزار شد، شمشیربازان اسلحه اپه سپاهان مقام نائب قهرمانی را کســب کردند. دو روز نخست این مرحله از رقابت ها به 

برگزاری دیدارهای اسلحه اپه اختصاص داشت که با برگزاری ۳۶ بازی پیگیری شد.
بدین ترتیب در مجموع ۹۱ دیدار )۵۵ دیدار دور رفت و ۳۶ دیدار دور برگشت( تیم سپاهان با ترکیب ریحانه رضایی، غزل حاج علی اکبری، فاطمه ابوالحسنی و 

سمیرا سید حسینی به عنوان نایب قهرمانی دست یافت.
در پایان این فصل از مسابقات و در بخش اسلحه ی اپه که با حضور ۹ تیم انجام شد، تیم های چادرملو و فولاد مبارکه سپاهان به ترتیب عنوان  های اول و دوم این 

رقابت ها را به دست آوردند و تیم های پیکو تهران و راهنما آکادمی تهران در جایگاه سوم ایستادند.

دختران اپه ایست اصفهان بر سکوی نایب قهرمانی

یکشنبه ۳۱ تیر ۱۴۰۳ / ۱۵ محرم ۱۴۴۶ / ۲۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۵

مهاجم مراکشی در لیگ عربستان ماندنی شد
مهاجم مراکشی الاتحاد که یکی از گزینه های مورد نظر پرسپولیس برای تقویت خط حمله اش بود در لیگ 
عربستان باقی خواهد ماند. به گزارش »ایسنا«، عبدالرزاق حمدا... یکی از بهترین مهاجمان لیگ عربستان 
در دو سه فصل اخیر بوده است. این بازیکن مراکشی در الاتحاد هم نمایش درخشانی داشت اما اختلاف 
او با کریم بنزما باعث شده اســت تا جدایی اش از این تیم قطعی به نظر برســد. رسانه های عربستانی از 
پرسپولیس به عنوان یکی از مشتریان جدی عبدالرزاق حمدا... یاد کردند اما رقم خرید این بازیکن بسیار 
بالاست و همین باعث شده تا انتقال او به لیگ ایران منتفی شود. روزنامه »الشرق الاوسط« عربستان اعلام 
کرد که عبدالرزاق حمدا... تصمیم نهایی خود را گرفته و فعلًا قصد ترک لیگ عربستان را ندارد. این بازیکن 

مراکشی به احتمال خیلی زیاد راهی الشباب خواهد شد و فصل بعد با پیراهن این تیم به میدان می رود.

کاپیتان اسپانیا به میلان پیوست
آلوارو موراتا، مهاجم تیم ملی اسپانیا به میلان پیوست. به گزارش »فارس«، باشگاه آث میلان اعلام کرد که 
آلوارو موراتا، کاپیتان تیم ملی اسپانیا را با قراردادی ۳ ساله جذب کرد. بر اساس اعلام رسانه ها، باشگاه 
مبلغ ۱۳ میلیون یورو را به اتلتیکو برای فسخ قرارداد این بازیکن پرداخت می کند. با حضور موراتا در میلان 
مهدی طارمی مهاجم تیم ملی ایران در اینتر باید این ستاره اســپانیایی در دربی میلان رقابت کند. موراتا 
قراردادی چهار ساله تا ژوئن ۲۰۲۸ امضا کرده اســت که گزینه تمدید برای یک سال دیگر را هم دارد. این 
بازیکن ۳۱ ساله پس از اینکه با اسپانیا موفق شد قهرمانی یورو ۲۰۲۴ را به دست بیاورد، به عنوان قهرمان 
اروپا به سن سیرو می رود. باشگاه تأیید کرده که موراتا پیراهن شماره ۷ را که قبلًا متعلق به یاسین عدلی 

بود، خواهد پوشید.

پسر  زلاتان در تیم محبوب پدرش!
ماکسیمیلیان، پسر زلاتان ابراهیموویچ مهاجم سابق تیم ملی سوئد، اولین قرارداد حرفه ای خود را با میلان 
امضا کرد. به گزارش »ورزش سه«، مهاجم سابق پاری سن ژرمن و منچستریونایتد سال گذشته، پس از 
پایان فصل ۲۳-۲۰۲۲ کفش های خود را آویخت و به عنوان مشاور مالکان باشگاه میلان مشغول به کار شد. 
زلاتان به ایفای نقش در پروژه جدید میلان تحت نظر پائولو فونسکا کمک می کند و این باشگاه را تحت فشار 
قرار داد تا تیم زیر ۲۳ ساله ها را در سری C تشکیل دهد. ماکسیمیلیان ابراهیموویچ اکنون اولین قرارداد 
حرفه ای خود با میلان را که تا ژوئن ۲۰۲۷ ادامه دارد، امضا کرده است. این وینگر چپ ۱۷ ساله باید در سری 

C برای تیم جدید میلان بازی کند. 

حذف رژیم صهیونیستی از فیفا بررسی می شود
فیفا بررسی درخواست فلسطین برای حذف رژیم صهیونیستی از رقابت های بین المللی را به بعد از المپیک 
پاریس موکول کرد. به گزارش »ورزش سه«، فدراسیون فوتبال فلسطین در ماه می درخواستی مبنی بر 
حذف رژیم صهیونیستی از رقابت های بین المللی به دلیل جنگ غزه را ارائه کرد و فیفا نیز با صدور دستور 
ارزیابی حقوقی وضعیت، وعده داد این موضوع را در نشست فوق العاده شورای خود در ماه جولای بررسی 
کند. با این حال جمعه شــب اعلام شد که ارزیابی حقوقی در ۳۱ آگوست به شــورا ارائه خواهد شد. فیفا 
از طریق حساب کاربری خود توییتر اعلام کرد: بر اســاس درخواست دو طرف برای زمان بیشتر برای ارائه 
دفاعیات خود، فیفا موافقت کرد برای تکمیل مراحل زمان بیشــتری به طرفین بدهد. این در حالی است 
که بازی های المپیک تابستانی پاریس بین ۲۶ جولای تا ۱۱ آگوست برگزار می شود و رقابت های مرحله 
گروهی فوتبال مردان از ۲۴ این ماه آغاز می شود. رژیم صهیونیستی یکی از تیم هایی است که به مسابقات 
فوتبال مردان در المپیک پاریس راه یافته است و در مرحله گروهی با مالی، پاراگوئه و ژاپن بازی خواهد کرد. 
فدراسیون فوتبال فلسطین اعلام کرد که نامه فیفا در مورد تعویق بررسی درخواست این کشور را دریافت 

کرده و از فیفا در مورد نحوه برخورد با این موضوع توضیح خواسته است.

 با کوچ نورافکن و میرزایی به شمال، جمع اصفهانی های حاضر در انزلی به 11 بازیکن رسید

آماده باش ملوانان با حضور سربازانی از نصف جهان
حکایت ملوان از سایر تیم ها جداست.  مرضیه غفاریان
این روزهــا در حالی که همــه تیم های 
لیگ برتری سخت مشــغول دادوستد در بازار تابســتانی هستند، 
قوهای سپید انزلی بدون چک و چانه، موفق به پوشاندن پیراهن تیم 

خود به تن چند ستاره شدند.
ملوانان توانستند امید نورافکن، آچار فرانسه طلایی پوشان اصفهانی 
و رضا میرزایی ســتاره پرورش یافته آکادمی سپاهان را بدون هیچ 
دردسری در سبدخرید خود قراردهند تا خیالشان برای فصل جاری 

بابت دو بال چپ و راست قوهای سپید آسوده باشد. 
در این میان حتی اگر انتقال ابوالفضل جلالی، مدافع چپ آبی ها به 
انزلی نیز محقق نشود بازهم سعید دقیقی با وجود نورافکن و یونس 
اکبرپور دغدغه ای بابت دفاع چپ تیم خود نخواهد داشت، همانطور 
که اگر مدت سربازی حبیب فرعباســی تا پیش از شروع بیست و 
چهارمین دوره لیگ برتر به اتمام برســد و این گلر جوان از شمال به 
اصفهان برگردد هم خللی در حراست از سنگر ملوانان پیش نخواهد 
آمد؛ چه اینکــه علیرضا جعفرپور مــی تواند به خوبــی جای خالی 
 این ســنگربان را در تیم شــمالی پر کند. این دروازه بان ۲۴ ساله با
 ۱۰ کلین شــیت در ۲۸ بازی که فصل پیش برای شمس آذر انجام 
داد عملکرد فوق العاده ای در اولیــن فصل حضورش در لیگ برتر از 

خود نشان داد. 
جعفرپور، امیــد نورافکن، رضا میرزایی و اکبرپــور، جزو مهره های 
تأثیرگذاری هســتند که بی چک و چانه راهی شمال شدند، آن هم 
 در حالی که تیم های سابقشــان به هیچ قیمتی تــن به جدایی آنها 
نمی دادند اما حالا بدون آنکه بابت از دست دادن این بازیکنان در بازار 
تابستانی پولی هم عایدشان شود مجبورند در فصل پیش رو شاهد 
درخشش این ســربازبازیکن ها در جمع قوهای سپید باشند. این 
اتفاقی است که در بازار زمستانی گذشته برای ذوب آهن افتاد و این 
تیم اصفهانی مرد شماره یک سنگر سبزپوشان و مدافع ۲۲ ساله اش 
را به ناچار راهی بندرانزلی کرد. اما حبیب فرعباســی و جلال مداحی 

تنها ذوبی های تیم ملوان در فصل گذشته نبودند. 
اگرچه این دو بازیکن به دلیل گذراندن خدمت سربازی در نیم فصل 
دوم راهشــان را از گاندوها جدا کــرده و به تیم ملوان پیوســتند اما 
سعیدباقرپسند مهاجم سبزپوشان هم در زمستان گذشته به دلایلی 
از اصفهان به شــمال کوچ کرد. پیش از آنها هم و در تابستان گذشته 
محمدرضا ســلیمانی، پویا پیرعلی، حامد نورمحمدی و آرمان اکوان 
با جدایی از جمع ذوبی ها به ملوانان پیوســته بودند تا در نیم فصل 

دوم به نوعی شاهد حضور دو ذوب آهن در لیگ برتر باشیم! اگرچه 
سلیمانی و پیرعلی در تابستان جاری از ملوان جدا شدند اما با حضور 
نورافکن و میرزایی در تمرینات اخیر ملوانان جمع بازیکنانی که پیش 
از این ســابقه حضور در تیم های اصفهانی را داشته اند در بندرانزلی 
جمع شده است. از بازیکنان کم سن و ســالی چون رضا غندی پور 
۱۸ساله)جوانان ســپاهان( و مداحی گرفته تا با تجربه هایی چون 
محمد طیبی)سپاهان(، حامد نورمحمدی، سعید باقرپسند و آرمان 
اکوان و یا جوان هایی همچون ابوذر صفرزاده)ذوب آهن، ون پارس 
نقش جهان(، مهران احمدی)ســپاهان نوین(، حبیب فرعباســی، 
نورافکن و میرزایی. با این تفاســیر، ۱۱ بازیکن ملوان، پیش از این 
 سابقه حضور در تیم های اصفهانی را داشته اند؛ یعنی یک تیم کامل. 
می توان مدعی شد ملوانان در فصل جاری به نوعی تیم B اصفهانی 
های لیگ برتر هســتند. در فصل گذشــته هم ذوبی های حاضر در 
جمع سپیدپوشان انزلی نقش بی بدیلی در حضور شگفت انگیز این 
قوهای سپید در لیگ برتر داشتند. بر همین اساس بود که ملوانان که 
لیگ ۲۲ را با ایستادن در رده ۱۲ جدول به پایان رسانده بودند موفق 

شــدند با ۶ پله صعود در پایان لیگ بیست و سوم رتبه ششم جدول 
را از آن خود کند. این تیم شــمالی با حضور بازیکنان سابق تیم های 
اصفهانی از ون پارس نقش جهان و سپاهان نوین گرفته تا سپاهان 
و ذوب آهن با ۴۱ امتیاز در همســایگی ذوب آهن ۴۲ امتیازی)رده 

پنجم( ایستاد. 
حالا با اضافه شدن چند ســربازبازیکن از جمله نورافکن و میرزایی 
و تقویت دو بال چپ و راست قوهای ســپید با حضور این دو ستاره 
سابق طلایی پوشان اصفهانی پربیراه نیست اگر انتظار داشته باشیم 
این تیم شــمالی به پرواز خود به رده های بالایــی جدول همچنان 
ادامه بدهد. جالب آنجاست که ملوان در فصل گذشته با بهره گیری 
از بازیکنان ســابق تیم های اصفهانی موفق شد در مجموع ۶ امتیاز 
از ذوب آهن و ســپاهان بگیرد. باید منتظر ماند و دید ملوانان که به 
گربه سیاه طلایی پوشان معروف شــده اند در لیگ بیست و چهارم 
هم می توانند با درخشش سربازان سابق تیم های اصفهانی در جبهه 
خود به روند امتیازگیری شان از دو نماینده اصفهان در لیگ برتر نیز 

ادامه بدهند؟

خبر روز

فرعباسی همچنان سرباز  است!
دروازه بان خبرساز ملوان انزلی در اولین جلسه تمرینی این تیم حضور یافت.

به گزارش »ورزش سه«، حبیب فرعباسی دروازه بان باتجربه لیگ برتری که در نیم فصل گذشته با 
حواشی زیاد برای گذراندن خدمت ســربازی از ذوب آهن راهی ملوان بندر انزلی شد، طی روزهای 

گذشته دوباره خبرساز شده است.
درباره فرعباسی گفته می شود که او به واسطه داشــتن کسری خدمت چند روز دیگر سربازی اش 
تمام می شــود و به همین خاطر بحث هایی درباره آینده او وجود دارد. فرعباســی که با ذوب آهن 
قرارداد دارد، در صورت پایان خدمت سربازی و ترک ملوان بازیکن سبزپوشان اصفهانی محسوب 
می شــود و باید به تمرینات ذوب آهن برگردد. او حتی در صورتی که بخواهد از ذوب آهن جدا شود 
نیز باید رضایت مسئولان این باشگاه را بگیرد. با وجود مســائل پیش آمده اما فرعباسی در اولین 
جلسه تمرینی ملوانان حضور یافت و زیر نظر ســعید دقیقی کار خود را جلو برد. باید منتظر ماند و 
دید سربازی فرعباسی چه زمانی پایان می پذیرد و این دروازه بان لیگ بیست و چهارم را با پیراهن 

کدام تیم شروع خواهد کرد.

جزئیاتی از کمپ مدرن سپاهان در  دل کوهستان
ژوزه مورایس این روزها شاگردانش را در کمپی که در ارتفاعات ترکیه قرار دارد آماده مسابقات  فصل 
پیش رو می کند. به گزارش »ورزش  سه«، تیم فوتبال سپاهان اولین نماینده فوتبال ایران به شمار 
می رود که باید در رقابت های آسیایی به میدان برود. طلایی پوشــان ابتدا باید روز ۱۶ مرداد ماه به 
مصاف الشباب الاهلی بروند و ســپس در صورت پیروزی آماده مصاف با الغرافه در قطر در تاریخ 
۲۳ مردادماه شوند. در این شرایط مورایس که تیمش دیرتر از سایر مدعیان فوتبال ایران به دلیل 
حضور در فینال جام حذفی به تعطیلات رفت، چالش بزرگی برای آماده سازی شاگردانش دارد و 
برای انجام موفقیت آمیز این مأموریت یک اردوی پیش فصل در ترکیه برای شــاگردانش در نظر 
گرفته است. سپاهان از پنج شنبه هفته گذشته عازم ارزروم شد؛ مکانی که خیلی از ایران دور نیست 
ولی به دلیل شرایط آب و هوایی مناسب و قرار داشــتن در دل کوهستان که به لحاظ ارتفاع شرایط 
مســاعدی برای تمرینات هوازی مهیا می کند، از نظر مورایس برای برپایی اردو مناسب تشخیص 
داده شــده اســت. نکته جالب توجه این کمپ تمرینی اینکه با مهیا بودن چندین هتل و ۱۰ زمین 
تمرین، فرصت برای حضور توأمان چندین تیم فوتبال نیز فراهم شــده است و این رزوها چند تیم 
ترکیه ای نظیر هاتای اسپور، ارزروم اسپورت، سیوا اسپورت، استانبول اسپورت و... نیز در آن مشغول 
به آماده سازی برای حضور در فصل پیش رو هستند و می توانند رقبای مناسبی برای سپاهان باشند 

که روز به روز به بازی سرنوشت ساز مقابل الاهلی نزدیک می شود.

بازگشت هافبک گاندوها به میادین
هافبک ذوب آهن با بهبودی کامل به تمرینات تیمش برگشته و کارش را جلو می برد.

 به گزارش »ورزش سه«، سبحان خاقانی هافبک سابق استقلالی ها که از ابتدای فصل گذشته به 
ذوب آهن آمد و پیراهن این تیم را در لیگ برتر پوشید، بعد از وقفه ای طولانی به لیگ برمی گردد. این 
بازیکن اوایل فصل گذشته در جریان یکی از تمرینات ذوب آهن با پارگی رباط صلیبی مواجه شد و به 
همین خاطر زانوی خود را جراحی کرد. او با طی کردن دوران نقاهت حالا بعد از چند ماه به بهبودی 

نسبی رسیده و به تمرینات سبزپوشان اصفهانی برگشته است.
اولین تمرین ذوب آهن برای فصل جدید در شرایطی برگزار شد که سبحان خاقانی نیز در ورزشگاه 
فولادشهر حضور داشت و کارش را در کنار سایر شاگردان محمد ربیعی جلو برد. خاقانی حالا سعی 
دارد از نظر جسمانی شرایط مناسب خود در گذشته را به دست بیاورد و آماده حضور در لیگ بیست 
و چهارم شود. بی شک محمد ربیعی نیز روی این بازیکن آینده دار حساب ویژه ای باز کرده و امیدوار 

است بتواند نقش مؤثر خود در ترکیب ذوب آهن را ادامه بدهد.

مستطیل سبز

 در ۲۰ ثانیه 
نسخه ذوب آهن را پیچیدند

در اتفاقی عجیب بودجه باشــگاه ذوب آهن 
اصفهان در یک بازه زمانی ۲۰ ثانیه ای تصویب 
شد! به گزارش »ورزش سه«، مجمع سالانه 
شــرکت ذوب آهن روز جمعه بر گزار شد که 
بخش کوچکــی از این مجمع بــه تصویب 
بودجه باشــگاه اصفهانی اختصاص داشت. 
برگزار کننــدگان مجمع در اواخــر آن اقدام 
به تصویب ۲۴۰ میلیــارد تومان بودجه برای 
باشــگاه ذوب آهــن اصفهان کردنــد و این 
در حالی اســت که چنین مبلغــی برای کل 
تیم های ورزشی باشــگاه ذوب آهن در نظر 
گرفته شده اســت! ذوب آهن در رشته های 
ورزشــی متعدد تیمداری می کند که هزینه 
آنها را هم باید از این بودجه کسر کنیم و با یک 
حساب سرانگشــتی می توان به این مسئله 
دریافت که مبلغی مابین ۱۵۰ تا ۱۶۰ میلیارد 
تومان برای تیم فوتبال بزرگسالان این باشگاه 
باقی بماند؛ مبلغی که در مقایسه با تیم های 
دیگر لیگ برتر اندک است و از قدرت این تیم 
برای حضور در لیگ بیســت و چهارم بسیار 

کم می کند. 
نکته عجیبی که در مجمع شرکت ذوب آهن 
به چشم آمد تصویب بودجه در یک بازه زمانی 
۲۰ ثانیه ای بود! در فیلمی کــه از این بخش 
منتشر شده، رئیس مجمع کارخانه ذوب آهن 
بدون آنکه هیچ بررسی روی عملکرد تیم های 
ورزشی باشگاه ریشــه دار ذوب آهن داشته 
باشد، فقط از مسئول مالی بودجه سال قبل را 
سئوال می کند و خیلی سریع برای موافقت 
اعضــا بر افزایــش ۲۰ درصــدی رأی گیری 
می کند. جالب تر اینکه رئیس مجمع بدون 
شــمردن دســت های موافق بالا رفته و در 
کمتــر از ۲۰ ثانیه عبارت »تصویب شــد« را 
برزبان می آورد و بــه موضوع بعدی می رود. 
به عبارت بهتر بودجه باشگاهی که تیم فوتبال 
بزرگسالان آن بعد از چند ســال کابوس وار 
فصل گذشته به رتبه پنجم لیگ برتر رسیده و 
مایه خوشحالی هوادارانش شده، با مبلغی 
ناچیز نسبت به بودجه ســایر تیم های لیگ 

برتری تصویب می شود.

فوتبال جهان

عکس خبر

 بمب نقل و انتقالاتی 
استقلال خنثی شد!

با وجود توافق اولیه میان اســتقلال 
و میلاد محمدی، اما این ملی پوش 
به مدیران آبی پوش اعــلام کرد که 
مــی خواهد بــه حضــورش در آدنا 
دمیراسپور ترکیه ادامه دهد تا بدین 
ترتیب پــروژه همتیمی شــدن او با 

برادرش مهرداد منتفی شود.

این احتمال وجود دارد دو کشتی گیر سنگین وزن 
جهان در مرحله نیمه نهایــی المپیک دوباره مقابل 

هم قرار بگیرند.
به گزارش »فــارس«، در حالی که فقــط چند روز 
به شــروع بازی های المپیک پاریس باقی مانده، 
اتحادیه جهانی کشتی تحلیلی از وزن ۱۲۵ کیلوگرم 
آزاد و رقابت بین امیرحســین زارع با طاها آکگول 
پرداخت و نوشــت: »زارع و آکگول در ســه ســال 
گذشــته در حال مبارزه با یکدیگــر بوده اند و زارع 
برتری ۲ بر یک مقابل آکگول پیش است. بردهای 
او در ســال های ۲۰۲۱ و ۲۰۲۳ رقم خورد و شکست 
زارع در مسابقات قهرمانی جهان در سال ۲۰۲۲ رخ 

داد. زارع بزرگ ترین بــرد دوران حرفه ای خود در 
آن زمان را بــا پیروزی ۴ بر صفــر مقابل آکگول در 
مســابقات قهرمانی جهانی اســلو ۲۰۲۱ به دست 
آورد.« تا آن زمان به این کشتی گیر ایرانی به عنوان 
یک ورزشــکار درجه ۲ نگاه می شــد. برد او مقابل 
آکگول در نروژ، زارع را با آکگول، جنو پتریاشــویلی 
و گیبل استیوســون بــه یک رده بندی ســوق داد. 
چهارمین دیدار زارع قهرمان جهان و آکگول ممکن 
است در ۹ آگوست در نیمه نهایی وزن ۱۲۵ کیلوگرم 

المپیک برگزار شود.
اتحادیه جهانی کشــتی همچنین در خصوص وزن 
۶۵ کیلوگرم نوشت: »رحمان عموزاد و موسوکایف 

کابوس یکدیگر هســتند و از نظر ســبکی متضاد 
یکدیگرند. اولین مصاف آنها در نیمه نهایی مسابقات 
جهانی ۲۰۲۱ انجام شــد کــه عموزاد ۶ بــر صفر به 
برتری رسید. در دومین دیدار و در نیمه نهایی ۲۰۲۳ 
عموزاد ۶ بر ۵ شکست خورد. در صورتی که این ۲ در 
نیمه نهایی المپیک با هم روبه رو شوند این دیدار روز 

۱۰ آگوست انجام خواهد شد.«

احتمال رویارویی دوباره زارع و آکگول در المپیک



یکشنبه ۳۱ تیر ۱۴۰۳ / ۱۵ محرم ۱۴۴۶ / ۲۱ جولای ۲۰۲۴ / شماره ۴۱۳۵
مسئول امور کنترل کیفیت هوا در شهرداری اصفهان:

استاندارد سوخت و موتور خودروها باید ارتقا پیدا کند
مسئول امور کنترل کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل شهرداری اصفهان گفت: به دلیل اینکه بعضی 
از خودروهای شهر به مراکز معاینه فنی شهرستان های مجاور مراجعه می کنند، همواره تناقضی در 

آمار مراجعه مردم به مراکز معاینه فنی وجود داشته است. 
جمشید لقایی در گفت وگو با »ایمنا« اظهار کرد: استاندارد سوخت و موتور خودرو باید هر سال ارتقا و 
همزمان میزان استاندارد آلایندگی خودرو کاهش پیدا کند و با جدیت بیشتری با این موضوع برخورد 
شود. وی گفت: اینگونه اقدامات تنها با پیگیری ســازمان محیط زیست، مرجع تصویب، مجلس 

شورای اسلامی و مراکز معاینه فنی شهرداری اصفهان به تصویب می رسد.
مســئول امور کنترل کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل شــهرداری اصفهان با بیان اینکه زمانی که 
عمر ناوگان حمل ونقل عمومی به فرسودگی می رسد، تعداد دفعات معاینه فنی دوبرابر می شود و 
رانندگان این ناوگان باید دو بار در ســال به مراکز معاینه فنی مراجعه کنند، افزود: در مراکز معاینه 
فنی ابعاد مختلفی از جمله وضعیت ظاهری، ایمنی و آلایندگی خودرو مورد بررسی قرار می گیرد، 
همچنین وضعیت آلایندگی خودرو تأثیر مستقیمی در آلودگی هوای شهر دارد. وی خاطرنشان کرد: 
معاینه فنی برای خودروهای سواری با سن چهار ســال به بالا و وسایل نقلیه عمومی با سن بالای 
یک سال الزامی است. لقایی با بیان اینکه نداشتن گواهی معاینه فنی خودرو تخلف است، گفت: 
خودروهایی که گواهی معاینه فنی ندارد، باید توســط دوربین های مکانیزه و پلاک خوان یا پلیس 
راهور اعمال قانون شود و شهروندان نیز آگاه باشند که هرچقدر خودروی آنها آلودگی کمتری تولید 
کند، آب و هوای بهتری را تنفس می کنند. لقایی با اشاره به اینکه قطعه مهمی در خودروها با عنوان 
کاتالیز است که در مسیر خروجی دود از اگزوز قرار می گیرد، افزود: کاتالیز باید بسیاری از دودهای 
ســمی را تصفیه کند، اما این قطعه تاریخ انقضا دارد و به طور طبیعی پس از مدتی کارایی خود را از 
دست می دهد، بنابراین کاتالیز باید به موقع تعویض و جایگزین شود. وی تأکید کرد: در سال های 
اخیر به دلیل شرایط نامطلوب اقتصادی و افزایش قیمت ها، شهروندان توجه جدی به قطعه کاتالیز 
نداشــته اند و تا زمانی که در محدود مجاز آلایندگی قرار داشته باشند از همان کاتالیز اولیه استفاده 

می کنند و به فکر تعویض یا جایگزین آن نیستند.

 تولید ۳ مگاوات برق با احداث کارخانه هاضم بی هوازی
در اصفهان

مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شــهرداری اصفهان گفت: احداث کارخانه هاضم بی هوازی با 
ظرفیت ۳۰۰ تن در روز یکی از پروژه های شاخص این ســازمان است و از جمله دستاوردهای این 
پروژه دستیابی به تکنولوژی، رفع مشکلات زیست محیطی مدیریت پسماند و تولید برق به میزان 
۳مگاوات است. غلامرضا ساکتی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اقدامات انجام شده و پروژه های 
شاخص سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان در سال جاری اظهار کرد: احداث کارخانه هاضم 
بی هوازی با ظرفیت ۳۰۰ تن در روز یکی از این پروژه ها است. وی افزود: مدیریت بهینه بخش آلی 

پسماند شهری و کاهش تولید شیرابه از مواد آلی از جمله ضرورت های انجام این پروژه است.
مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان با اشاره دستاوردهای پروژه کارخانه هاضم 
بی هوازی تأکید کرد: دستاوردهای این پروژه شــامل مواردی از جمله دستیابی به تکنولوژی، رفع 
مشکلات زیست محیطی مدیریت پسماند )بو، آلودگی و سایر موارد(، تولید برق به میزان ۳ مگاوات 
و تولید بیوگاز و کمپوست مرغوب می شود. ساکتی با اشاره به وضعیت موجود پروژه گفت: در گذشته 
یک مرحله فراخوان با مدل قبل انجام شده است، همچنین مذاکرات با سرمایه گذار برای اجرای 
پروژه به صورت BOO و در قالب ماده ۱۲ در حال پیگیری است. وی ادامه داد: جلسه با معاون وزیر 
و تعیین نقشه راه تهیه اسناد فراخوان تشکیل کمیته مشترک -تهیه موافقت نامه با ساتبا- و مبادله 

اسناد اولیه فنی و مالی با سرمایه گذاران برگزار شده است.

شهردار اصفهان ابراز امیدواری کرد به زودی شاهد رفع مشکل آبیاری فضای سبز این کلانشهر باشیم 

پیشرفت ۶۰ درصدی رینگ پساب در اصفهان

شــهردار اصفهان گفت: در حال حاضر رینگ پســاب شهر اصفهان 
با پیشرفت ۶۰ درصدی در حال تکمیل اســت تا آبیاری 5۰۰۰ هکتار 

فضای سبز این کلان شهر از طریق شبکه پساب انجام شود.
به گــزارش »ایمنا«، علــی قاســم زاده در برنامه رادیویی »ســلام 
اصفهان« اظهار کرد: این روزها شــاهد گرمای شدید هوا هستیم که 
بیشترین تنش را برای فضای سبز شهر ایجاد کرده است؛ امیدوارم 
بتوانیم از این شرایط تنش شدید کم آبی و گرمای هوا به خوبی عبور 
کنیم. وی افزود: برای مقابله با کم آبی و تنش آبی از دو سال پیش 
راه حل اساســی را پیش بینی کردیم، به طوری که با توجه به خشک 
شــدن رودخانه زاینده رود و چاه هــای آبی که آب آنها اســتحصال 
می شــد، به ســمت احداث تصفیه خانه برای تصفیه ثانویه پساب 

حرکت کردیم.
شهردار اصفهان خاطرنشــان کرد: در گذشته آب پســاب به وسیله 
تانکرهای آبرسان به فضای ســبز منتقل می شد، اما در حال حاضر 
رینگ پساب شهر اصفهان در حال تکمیل است، تا آبیاری 5۰۰۰ هکتار 

فضای سبز این کلان شهر از طریق شبکه پساب انجام شود.
قاســم زاده با بیان اینکه تاکنون ۶۰ درصد رینگ پســاب اجرا شده 
اســت، گفت: طبق برنامه ریزی آب از طریق تصفیه خانه ها و مخازن 

وارد شبکه پساب می شود که امیدواریم به زودی شاهد رفع مشکل 
آبیاری فضای سبز از طریق شبکه پساب باشیم.

وی اظهار کــرد: در احداث تصفیه خانه ها ســعی کردیــم از آخرین 
تکنولوژی ها و فناوری ها استفاده کنیم؛ بنابراین، شهروندان به هیچ 
عنوان نگران آبیاری فضای سبز شهر با پساب نباشند، زیرا آبی که از 
این تصفیه خانه ها استحصال می شود، استاندارد و از حیث بهداشت 

مورد تأیید سازمان محیط زیست است.
 شــهردار اصفهــان بــا اشــاره بــه برگــزاری مراســم عــزاداری

اباعبدا... الحسین)ع( در دهه اول محرم گفت: دهه اول محرم، در 
شهر اصفهان مراسم عزاداری و موکب های زیادی در جای جای شهر 
اصفهان برپا شد و شهر ما به حسینیه تبدیل شده بود که بر خود لازم 
می دانم از شــهروندانی که در حفظ نظم و نظافت شهر تلاش کردند، 
قدردانی می کنم. قاسم زاده افزود: همچنین از پاکبانانی که در کنار 
موکب ها و هیئت ها به حفظ پاکیزگی شــهر کمک کردند، نیروهای 
آتش نشان که برای ایمنی مجالس عزاداری از هیچ تلاشی فروگذار 
نبودند و کسپول های آتش نشــانی را در اختیار هیئت ها قرار دادند و 
از رانندگان شرکت واحد اتوبوسرانی که سرویس دهی به دسته جات 

سینه زنی و زنجیرزنی را انجام دادند، تشکر ویژه دارم.

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان از نصب ۹ مبلمان 
خانواده در سطح پارک های این منطقه با اعتباری 

بالغ بر ۳ میلیارد و 5۰۰ میلیون ریال خبر داد.
محمد صیرفی نژاد در گفت وگو بــا »ایمنا« با تأکید 
بر اهمیت رسیدگی به بوستان ها و فضاهای شهری 

و توســعه تجهیزات و مبلمان های پارکی در سطح 
شــهر اظهار کرد: تعبیه و نصب اینگونــه عناصر در 
فضاهای عمومی شهر، تأثیر مســتقیم بر رضایت 
و آرامش شــهروندان دارد. وی افزود: استفاده از 
مبلمان شهری متناسب با محیط طبیعی، اجتماعی 
و فرهنگی شــهرها موجب افزایش کیفیت زندگی 
شهری می شود و علاوه بر اینکه در جذب توریست 
به شهرها بســیار تأثیرگذار اســت، سبب آرامش و 
نشاط شهروندانی می شود که از این مبلمان شهری 

بهره می برند.
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان با اشاره به نصب 
۹ مبلمان خانواده در سطح پارک های این منطقه با 
اعتباری بالغ بر ۳ میلیارد و 5۰۰ میلیون ریال تصریح 
کرد: هدف از این اقدام گسترش تعاملات اجتماعی 
و تقویت بنیان خانواده اســت. صیرفی نژاد افزود: 
محل نصب این مبلمان در پارک های شهید امی زاده، 
آل خجند، گل محمدی، آرش و بهاران و طریقه نصب 

آن اتصال به صورت جوشی روی پلیت است.

نصب مبلمان خانواده در پارک های منطقه ۱۰ اصفهان

نمایش آثار جدید هنرمندان در ایستگاه های متروی اصفهان
معاون فرهنگی و هنری ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شــهرداری اصفهان گفت: تلاش 
می کنیم فضای نمایشــگاهی برای نمایش آثار جدید هنرمندان جوان در فضاهای پیرامونی گیت 

ورودی ایستگاه های متروی اصفهان ایجاد کنیم.
میثم بکتاشیان در گفت وگو با »ایمنا« با اشــاره به مرمت و بازآفرینی بخش هایی از موزه هنرهای 
معاصر اظهار کرد: این اقدام مهم در دوره ششم مدیریت شهری اصفهان و به دستور شهردار به مراحل 
نهایی رسیده است. وی با بیان اینکه بعضی از طاق ها و سازه های موزه هنرهای معاصر به دلیل قدمت 

زیاد دچار آسیب شده بود، افزود: این موزه در حال طی کردن مراحل تحویل است.
معاون فرهنگی و هنری سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان تصریح کرد: ممکن 
است تا شش روز آینده مراحل تحویل تمام شود و پس از تحویل بین ۱5 تا ۲۰ روز شاهد افتتاح موزه 
باشیم. بکتاشیان خاطرنشان کرد: گالری کتابخانه مرکزی در اختیار هنرمندان جوان شهر است و 
هنرمندان توانسته اند در سبک های مختلفِ هنرهای تجسمی و سنتی این گالری حضور پیدا کنند. 
وی با اشاره به اینکه تلاش می کنیم فضای نمایشــگاهی برای نمایش آثار جدید هنرمندان جوان 
در فضاهای پیرامونی گیت ورودی ایستگاه های مترو ایجاد کنیم، گفت: تمام موضوعات ایمنی و 
پدافند غیرعامل برای ایجاد این فضای نمایشــگاهی در نظر گرفته خواهد شد و بررسی ها در حال 

انجام است تا بتوانیم آثار هنرمندان را نمایش دهیم.

مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان خبر داد

اجرای پروژه های محله محور در حصه، اطشاران و مصلی
مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان گفت: با توجه به کمتربرخوردار بودن بعضی محلات این منطقه، 
محله های حصه، اطشاران و مصلی برای اجرای پروژه های محله محور مورد توجه قرار گرفته است.

به گزارش »ایمنا«، محمد صیرفی نژاد در حاشیه برگزاری میز خدمت منطقه ۱۰ شهرداری و شورای 
اسلامی شهر اصفهان که با حضور حجت الاسلام مهروی پور، رئیس کمیسیون فرهنگی، اجتماعی، 
ورزشی شورای اسلامی شهر اصفهان به منظور بررسی مشکلات شهروندان در مسجد امام حسین 
)ع( محله هفتون برگزار شد، اظهار کرد: منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان یکی از بزرگ ترین مناطق شهر 
اصفهان به لحاظ وسعت و جمعیت به شمار می رود، به طوری که ۲5۰ هزار نفر در آن زندگی می کنند 
و حجم فعالیت ها نیز زیاد است. وی با اشاره به بودجه و اعتبارات سال جاری منطقه ۱۰ شهرداری 
اصفهان افزود: بودجه این منطقه در سال جاری بالغ بر ۱۱۰۰میلیارد تومان است که امیدواریم بتوانیم 
با برنامه ریزی لازم، بودجه را توسط شهروندان محقق و پروژه های متعدد عمرانی، فرهنگی، ورزشی 

و خدماتی را اجرایی کنیم، زیرا بودجه شهرداری از منابع دولتی تأمین نمی شود.
صیرفی نژاد ادامه داد: یکی از سیاست های دوره ششــم مدیریت شهری اصفهان محله محوری و 
توجه به محلات کمتربرخوردار شهر بود که هر کدام از مناطق شــهرداری هر سال دو تا سه محله را 
به عنوان محله هدف اعلام می کنند تا اقدامات عمرانی، خدماتی، ترافیکی و فرهنگی برای ارتقای 
کیفی آنها انجام شود. وی خاطرنشان کرد: بعضی پروژه های شاخص عمرانی در این منطقه در حال 
اجرا است که از جمله آنها می توان به زیرگذر حصه، احداث خیابان اطشاران، احداث پارکینگ عمومی 
محله مصلی، تملک خیابان کشاورز با تخصیص 5۰ میلیارد تومان اعتبار، احداث خیابان و فضای 
سبز گرکان اشاره کرد.  مدیر منطقه ۱۰ شهرداری اصفهان گفت: سال گذشته احداث خیابان شهید 
رئیســی، میدان مدرس و میدان عروج را در مجاورت محله حصه داشتیم که اجرای این پروژه ها 
فضای آن محدوده از منطقه را متحول کرده است؛ علاوه بر این، پروژه های متعدد بزرگ و کوچک 
عمرانی دیگر در جای جای این منطقه در حال انجام است. صیرفی نژاد با بیان اینکه برای افزایش 
شادابی، فضای سبز و روشــنایی معابر منطقه اقداماتی در حال انجام اســت، افزود: از مشارکت 
شهروندان برای برگزاری رویدادهای مشارکتی در مناسبت های ملی و مذهبی استقبال می کنیم. 
وی تصریح کرد: برای کاهش آسیب های اجتماعی محلات در قالب اطلس برنامه ریزی شده است 

تا با انجام اقدامات لازم در این راستا گام برداریم.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 توسعه نیروگاه های 
خورشیدی کوچک توسط 

شهرداری اصفهان
رئیس کمیســیون حقوقــی، برنامه ریزی و 
پایش مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان 
گفت: شهرداری این کلان شــهر نیروگاه های 
خورشــیدی کوچک را توســعه داده اســت. 
احمدرضا مصور در گفت وگو بــا »ایمنا« اظهار 
کــرد: موضوع مصــرف انرژی در شــهرهایی 
همچون اصفهــان به عنوان یک کلان شــهر با 
بیش از دو میلیون جمعیت، باید در راســتای 
برنامه های پنج ســاله، برنامه های راهبردی 
شــهرداری و برنامه های پنج ساله شهرداری 
مدیریت شــود. وی با بیان اینکه شــهرداری 
یکی از بزرگ ترین مصرف کنندگان انرژی برق 
و تا حدودی انرژی آب و گاز اســت، افزود: در 
سال های اخیر اقدامات بسیار خوبی در راستای 
کنترل انرژی انجام شده است.وی تأکید کرد: 
هدف گذاری ها صورت گرفته است و مدیریت 
شــهری باید در طول برنامه های پنج ساله، ۱۰ 
درصد از انرژی برق خود را کنترل و با استفاده 
از سوخت های غیر فسیلی تولید انرژی کند، از 
این رو نصب پنل های خورشیدی و تولید برق 
در تمام ساختمان های وابســته به شهرداری 
مورد توجه قرار گرفت. مصور گفت: در سال های 
گذشته بعضی سرویس های بهداشتی و اماکن 
توســط شــهرداری های مناطق پانزده گانه به 
پنل های خورشــیدی مجهز شــده و این برق 
تولیدی را می توان به شبکه های برق ارائه داد تا 
برای مصرف ساختمان یا آن سرویس استفاده 
شــود. وی ادامه داد: در این راســتا شهرداری 
اصفهــان نیروگاه های خورشــیدی کوچک را 
توسعه داده است و در حال حاضر بخش زیادی 
از مصارف شهرداری در نیروگاه های خورشیدی 
تولید می شــود. رئیس کمیســیون حقوقی، 
برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسلامی 
شهر اصفهان خاطرنشان کرد: باید به نقطه ای 
برسیم تا با اقدامات مربوط به تعمیر و نگه داری 
در راستای مصرف بهینه گام برداریم، همچنین 
باید به فکر تولید انرژی های دیگر از جمله گاز 
باشیم، البته اقدامات خوبی در راستای مصرف 

بهینه یا تصفیه آب صورت گرفته است.

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان گفت: از ابتدای دهه اول محرم ۱۴۰۳ تاکنون به بیش از ۱۰۰ هیئت برپاکننده مراسم  عزاداری، حسینیه ها و موکب های این 
منطقه خدمات ویژه ارائه شده است. روح ا... ابوطالبی در گفت وگو با »ایمنا« با اشاره به اینکه در ایام محرم بیشترین هیئت های مذهبی در منطقه ۳ مراسم 
عزاداری برپا می کنند، اظهار کرد: در دهه اول محرم ۳۰ نفر از پاکبانان خدمات شــهری منطقه ۳ شهرداری اصفهان از ساعت ۱۱:۰۰ تا ۲۳:۰۰ مشغول نظافت، 
جمع آوری زباله و رفت وروب مسیر حرکت دسته جات عزاداری با ماشین آلات مخصوص نظافت بودند. وی با بیان اینکه در این مدت به طور ویژه از هیئت ها، 
مساجد، اماکن متبرکه، ضایعات و پسماند جمع آوری شد، افزود: روز تاسوعا و عاشورا در بلوک خیابان ابن سینا و شریف واقفی از ساعت ۹:۰۰ تا ۲۴ حدود 

۶۰ کارگر به اضافه ماشین آلات، مسئولیت نظافت و پشتیبانی از 5۰ هیئت، مسجد و امام زاده را بر عهده داشتند.
مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان با بیان اینکه یکی دیگر از اقدامات مهم خدماتی در این دهه جمع آوری ظروف یک بار مصرف از تمام مساجد، حسینیه ها، 
تکایا، محل تردد و محل تجمع هیئت های مذهبی بود، تصریح کرد: در دهه اول محرم هر شــب پس از پایان مراسم عزاداری بیش از ۱5۰ هزار ظرف یک بار 

مصرف غذا از سطح منطقه جمع آوری می شد و پس از آن این معابر با ماشین مکانیزه سیار مورد شست وشو قرار می گرفت.
ابوطالبی گفت: ابتدای دهه اول محرم از سوی شهرداری منطقه نسبت به توزیع مخازن جمع آوری پسماند و نایلون به ۳۰ موکب بزرگ اقدام شد و تفاله های 
چای تفکیک شده در این موکب ها برای تهیه کود جمع آوری و تحویل ایستگاه های بازیافت شد. وی اضافه کرد: این خدمات در دهه دوم محرم و نیز برپایی 

مراسم اربعین، بیست وهشتم صفر و شهادت امام رضا )ع( ادامه دارد.

 ارائه خدمات ویژه منطقه ۳ اصفهان به ۱۰۰ هیئت عزاداری در دهه محرم 

خیابان حافظ 
سنگ فرش می شود

مدیر منطقه ۳ شهرداری اصفهان 
از مسدود شدن مسیر پیاده روی 
خیابان حافــظ حدفاصل چهارراه 
شکرشکن تا میدان امام )ره( برای 
ســنگ فرش این خیابان خبرداد 
و گفت: ایــن مــکان در مناقصه 
سازمان نوســازی و بهسازی قرار 
دارد و ورود خودروها به این مسیر 

ممنوع می شود.

عکس خبر

عکس: ایمنا

معاون شهردار اصفهان خبر داد

نصب ۳۵ سایبان پلیس راهور  در 
تقاطع های شهر  اصفهان

معــاون حمل ونقل و ترافیک شــهردار اصفهــان از نصب 
۳5ســایبان پلیس راهــور در تقاطع هــای مختلف این 

کلان شهر با هزینه ۱5 میلیارد ریالی خبر داد. 
حســین حق شــناس در گفت وگو با »ایمنــا« اظهار کرد: 
شــهرداری اصفهان در راستای سیاســت های اجرایی و 
رســالت های اجتماعی خویش و با هدف ارتقای کیفیت 
خدمات مســتند به ماده ۱۰۸ قانون برنامه هفتم توسعه 
کشور، نسبت به تهیه، ســاخت اقلام و تجهیزات و تحویل 
به پلیس راهور اقدام کرده اســت.وی تصریح کرد: ســال 
گذشته ۲۱ دستگاه  موتورسیکلت با هزینه ۶۰ میلیارد ریال، 
احداث سه باب ساختمان ایستگاه پلیس راهور با هزینه 
۶۲ میلیارد ریال، احداث و راه اندازی مرکز کنترل ترافیک 
پلیس راهنمایی و رانندگی با مبلغ ۳۰ میلیارد ریال و تهیه 
و نصب ۲۱ سایه بان پلیس در سطح تقاطع های شهری با 
مبلغ ۱5 میلیارد ریال به انضمــام تهیه و نصب ۱۰۰ دوربین 
نظارت تصویری بــا مبلغ ۱5۰ میلیارد ریال آماده شــد که 

تحویل پلیس راهور اصفهان داده می شود. 
معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با بیان اینکه 
ایستگاه های پلیس راهور از جمله مستحدثاتی است که در 
نقاط مختلف شهر جانمایی و احداث شده است، گفت: این 
مراکز با هدف توزیع متوازن و در دسترس خدمات پلیس 
راهور در نقاط مختلف شهر ایجاد شده و بر اساس نیازهای 
تجهیزات و زیرســاخت های مورد نیــاز در آن پیش بینی 
و تجهیز شــده است، مساحت این ایســتگاه ها به صورت 
میانگیــن بالغ بر 55 متر مربع اســت. وی بــا بیان اینکه 
۲۱دستگاه موتورسیکلت مجهز به تجهیزات ترافیکی برای 
تسهیل تردد پلیس راهور در سطح معابر شهری و تسریع 
دسترسی به نقاط گلوگاهی و پر ازدحام و محل بروز سوانح 
و حوادث رانندگی تهیه شده است، ادامه داد: ۳5 سایبان 
پلیس راهور در ســطح نقاط و تقاطع های شهری با هدف 
مطلوبیت فضای خدمت برای نیروهــای پلیس راهور در 
فضاهای شهری تعبیه شده است. حق شناس با بیان اینکه 
۱۰۰ دستگاه دوربین نظارت تصویری در نقاط مختلف شهر 
در راستای ارتقای خدمات مدیریت بر خط ترافیک در سطح 

معابر و تقاطع های شهری نصب و راه اندازی شد.
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محدودیت های برق اعمال شده به فولاد مبارکه در ماه های خرداد و تیر سال 
جاری، 250 هزار تن افت تولید و عدم تأمین به موقع نیاز بازار و مشــتریان را 

به همراه داشته است.
غلامرضا سلیمی، معاون بهره برداری فولاد مبارکه، ضمن اعلام این خبر  و با 
اشــاره به اینکه ادامه محدودیت های برق به معنای فرمان ایست به جهش 
تولید است، گفت: چندین سال اســت مقام معظم رهبری بر تولید و جهش 
آن تأکید می نمایند و هر ســال را به این نام مزین می ســازند، اما متأسفانه 
شــاهدیم که محدودیت های موجود در حوزه انرژی، خاصه ناترازی برق در 
تابســتان و عدم تأمین گاز در زمســتان، مانع از تحقق این راهبرد اساســی 

می شود. 
وی با بیان اینکه متأســفانه هر سال صنایع کشــور، ازجمله فولاد مبارکه، در 
فصول گرم و سرد سال با چالش های جدی تر و فزاینده تری در حوزه انرژی 
مواجه اند، تصریح کرد: به نظر می رســد اگر اقدامی هــم در خصوص کنترل 
این ناترازی ها از ســوی دولت محترم صورت گرفته اقــدام جدی و مؤثری 

نبوده است.
معاون بهره برداری فولاد مبارکه گفت: این شرکت مطابق با آنچه شرکت های 
صاحب ســبک و پیشــرو دنیا انجام داده اند، به حوزه تولیــد انرژی و خود 
 تأمینی ورود کرده اســت و در این راستا طی دو ســال اخیر، جهت احداث 
یک نیروگاه ســیکل ترکیبی کلاس F با راندمان حدود 60 درصد اقدام کرده 
اســت. انتظار می رفت با وارد مدار شــدن این نیروگاه محدودیت های برق 
برای فولاد مبارکه کمتر شود و تولید این شــرکت کمتر با مشکل مواجه شود 
که متأسفانه علی رغم توافقات انجام شده با وزارت نیرو، چنین نشده است.

 وی با اشاره به توافق نامه شرکت فولاد مبارکه با وزارت نیرو تصریح کرد: طبق 
این توافق نامه قرار بود به همان اندازه که فولاد مبارکه انرژی الکتریکی تولید 
می کند و به شبکه برق تزریق می کند به همان میزان هم از شبکه برق تحویل 
بگیرد؛ اما متأسفانه با شروع فصل گرم سال و افزایش درخواست انرژی از 
ســوی مصارف خانگی و برخی صنایع، تقریباً برقی از شبکه به فولاد مبارکه 
اختصاص پیدا نکرده و این شرکت تا به امروز از محل 400 مگاوات برقی که در 
خود شرکت از محل نیروگاه جدید در حال تولید است، می تواند برق موردنیاز 

خود را تأمین کند.

ممکن است شاهد التهاب بازار  و افزایش قیمت ها باشیم
ســلیمی خاطرنشــان کرد: چنانچه این توافقات به موقع و به درستی انجام 
می شــد، پایداری تولید در فولاد مبارکه تضمین می گردید؛ اما به دلیل عدم 
انجام این توافق ها از سوی وزارت نیرو، شاهد ناترازی برق برای فولاد مبارکه 
و در ادامه افت تولید و پس از آن عدم تولید سفارش های مشتریان خواهیم 
بود. بعد از آن نیز ممکن است شاهد التهاب بازار و افزایش قیمت ها باشیم.

 وی با بیــان اینکه فولاد مبارکه در ســال های قبل توانســته بــود به میزان 
قابل ملاحظه ای فولاد خام در شرکت تولید و ذخیره سازی کند، تصریح کرد: به 
همین دلیل طی یکی دو سال اخیر با تولید بهینه و تأمین به موقع بازار داخل، 
از ایجاد التهاب در بازار داخل جلوگیری شد؛ اما در سال جاری، با پایان یافتن 
این ذخایر و باتوجه به افزایش میزان ناترازی ها، به شدت نگران کاهش تختال 
موردنیاز خط نورد گرم و در نتیجه عدم تأمین ورق موردنیاز سفارش داده شده 

از سوی مشتریان هستیم.
به گفته معــاون بهره برداری فــولاد مبارکــه چنانچه تولید صــورت نگیرد، 
نمی توانیــم محصولی به بورس و بــازار عرضه کنیم و این امر ممکن اســت 
برای صنایع پایین دســت فولاد مبارکه و بــازار، به لحــاظ افزایش قیمت، 
مشکل ساز شود. وی خاطرنشــان کرد: از ابتدای سال جاری طی دو مرحله 
شاهد بهره برداری از نیروگاه جدید فولاد مبارکه بوده ایم؛ اما نسبت به مدت 
مشابه سال قبل، ناترازی ها در حوزه برق و اعمال محدودیت ها به فولادمبارکه 
افزایش داشــته و در نتیجه، شــاهد کاهش تولید در بزرگ تریــن کارخانه 
فولادسازی کشور هستیم. ســلیمی با تأکید بر اهمیت و لزوم تجدیدنظر در 
اختصاص سهمیه برق به صنایع ازجمله فولاد مبارکه گفت: با نگاه اقتصادی 
و کلان، ضــرر و زیان توقف خطــوط تولید بــرای مردم به مراتب بیشــتر از 
خاموشی هاست؛ خاموشی هایی در حد یک ساعت در شهرها به منظور کاهش 
مصارف خانگی می تواند برای مردم  تحمل پذیر  باشد؛ اما افزایش قیمت ورق 

و تورم ناشی از آن در صنایع بسیار نگران کننده  است.
 وی با اشاره به وجود منابع عظیم گاز در کشور بر اهمیت حل مشکل ناترازی 
انرژی تأکید و تصریح کرد: امروزه مهم ترین زیرســاخت توسعه صنعتی هر 
کشور مربوط به حوزه انرژی و خاصه برق است و اگرچه فولاد مبارکه به سهم 
خود با ســرمایه گذاری  در این حوزه تلاش کرده است که هم انرژی موردنیاز 
خود را تأمین کند و هم بــه ناترازی در این حوزه کمک کند، به نظر می رســد 

اراده ای بیش از این نیاز است تا این ناترازی ها به شکل ریشه ای رفع شود.

 وزارت نیرو باید با اتخاذ شیوه های کارآمد و عاجل به مدد تولید بشتابد
معاون بهره برداری فــولاد مبارکه در بخش پایانی ســخنان خود تأکید کرد: 
تمامی تلاش شرکت بر این اســت که با تأمین نیاز مشتریان از بروز هرگونه 
التهاب در بازار پیشگیری کند؛ اما نباید فراموش کرد که تحقق این راهبرد به 
برخی مؤلفه ها ازجمله تأمین به موقع و کافی انــرژی موردنیاز خطوط تولید 
بستگی دارد. در این زمینه، تلاش کرده ایم با تمهیداتی ازجمله انجام تعمیرات 
اساســی خطوط تولید در زمان محدودیت های برق و گاز، از بروز چالش در 
خطوط تولید جلوگیری کنیم؛ اما به نظر می رســد وزارت نیــرو باید با اتخاذ 

شیوه های کارآمد و عاجل به مدد تولید بشتابد.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان اصفهان در توصیف حمایت از 
فرزندان یتیم و نیازمند، گفت: همیشه به یاد داشته باشیم که مقدار بخشش 

مهم نیست، بلکه مهم عشقی است که در بخشش ما متجلی می شود. 
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی کمیته امداد امام خمینی)ره(، کریم زارع با 
تأکید براینکه در روایات متعدد، کمک به ایتــام و نیازمندان به عنوان یکی 
از برترین منابع انسانساز نقل شــده، اظهار کرد: حمایت از فرزندان یتیم و 
نیازمند صرفاً از نقطه نظر اخلاق مورد توجه نیســت، بلکه علاوه بر آن آثار و 
نتایج زیادی بر کمک به ایتام مترتب اســت که این مسئله توجه به حمایت 

از یتیمان را دوچندان می کند. 
 مدیرکل کمیته امداد استان اصفهان با بیان اینکه حمایت از فرزندان ایتام 
و یاری به نیازمندان همیشه مستلزم ثروت و مال فراوان نیست، ادامه داد: 
مردم زیادی هستند که به دلیل عواطف قلبی و یا حس خوب نوع دوستی 
تمایل دارند اندکی از مال خود را برای سرپرستی ایتام و نیازمندان خرج کنند 

تا خیر و برکت این عمل پسندیده در زندگی آنها جاری شود. 
  وی با اشــاره به اینکه مردم نیکوکار در ماه محرم به تأسی از سالار شهیدان؛ 
 امام حســین )ع( و ائمه معصومین )ع( برای حمایــت از این فرزندان با

ثبت نام در طرح اکرام ایتام و محســنین به این مهم ورود کرده اند، افزود: 
امســال نیز با مســاعدت خیران، از ابتدای مــاه محرم تاکنــون بیش از 

3100حامی، حمایت از 7398فرزند یتیم و نیازمند را تقبل کرده اند. 
 مدیرکل کمیته امداد اســتان اصفهان با بیان اینکــه عموم مردم می توانند 
با دســت های مهربان خود و حمایت مالی و عاطفــی، در راه برآورده کردن 

آرزوهای کودکان نیازمند قدم بردارند، گفــت: خانواده ها می توانند با قبول 
حمایت از فرزندان ایتام و نیازمنــدان در برقراری ارتباط بهتر آنها با جامعه و 
اطرافیان خود کمک کرده و آغوش گرم و دلچســب خانواده را به آنها هدیه 

دهند و یاری دهنده آنها در رسیدن به آرزوها و آمالشان باشند. 
 وی همچنین به تشریح مسیرهای ثبت نام در طرح اکرام ایتام و محسنین 
و مشارکت در پویش »به عشق حسین)ع(« پرداخت و بیان کرد: نیکوکاران 
می توانند علاوه بر مراجعه حضوری به دفاتر و مراکز نیکوکاری کمیته امداد، 
با ورود به آدرس الکترونیکی ekram.emdad.ir و یا ارســال عدد یک به 

شماره 3000333331 نسبت به حمایت از این فرزندان اقدام کنند.

جلسه هیئت اندیشــه ورز معاونت اجتماعی سپاه اســتان اصفهان به 
میزبانی پایگاه مقاومت بسیج مخابرات منطقه اصفهان برگزار شد

به نقل از اداره روابط عمومی و به نقل از پایگاه مقاومت بسیج مخابرات 
اصفهان، در این جلسه که صبح روز چهارشنبه 27 تیرماه 1403 در سالن 
اجتماعات غدیر معاونت شبکه مخابرات اصفهان برگزار شد؛ راهکار ها و 
پیشنهادات افزایش مشارکت در انتخابات آتی در دو سطح ملی و بومی 

مورد تحلیل و بررسی قرار گرفت.
گفتنی است؛ این جلسه به همت سازمان بسیج ادارات و کارمندان استان 

اصفهان برپا شد.

معاون بهره برداری فولاد مبارکه عنوان کرد؛
ادامه محدودیت های برق؛ فرمان ایست به جهش تولید

مدیرکل کمیته امداد استان:
 ماه محرم باز هم، دست های مهربان حامیان اصفهانی را به حمایت از 

فرزندان یتیم و نیازمند پیوند داد 

 نشست هیئت اندیشه ورز معاونت اجتماعی سپاه 

به میزبانی مخابرات اصفهان

یکی از پرمخاطب ترین نشســت های خبری مربوط به »تأمین اجتماعی« است. سئوالات 
پرشمار و پاسخ ها هم مهم و گاهی حتی حیاتی است. هفته گذشته و همزمان با هفته تأمین 

اجتماعی، به سنت هرساله، نشست خبری مدیران این اداره کل با اصحاب رسانه نصف جهان برگزارشد. 
مدیران و مسئولان حاضر در جلسه از هر دری سخن گفتند و لاش کردند درباره سئوالات و شبهات موجود پاسخگو 
باشند؛ از موضوع مهم افزایش سن بازنشستگی گرفته تا کمبود کادر پزشکی در بیمارستان های دولتی و حتی 

بداخلاقی پزشکان با بیماران!
در ادامه مشروحی از صحبت های ایرادشده در این نشست را می خوانید: 

مدیرکل تأمین اجتماعی استان اصفهان:
اولین خریدار خدمات درمان در کشور هستیم

یکی از خبرنگاران درباره شایعه ورشکســتگی تأمین اجتماعی و صندوق این ســازمان پرسید. شایعه ای که 
چندسالی می شود هربارمطرح شده و هربار هم با قوت و ضعف بر سر زبان ها می افتد.  مدیرکل تأمین اجتماعی 
استان اصفهان اما با قاطعیت این شایعه را رد کرد و گفت: »سازمان تأمین اجتماعی دومین تولیدکننده خدمات 
 درمان و اولین خریدار خدمات درمان در کشــور است و ورشکستگی این ســازمان، اصولًا غیرممکن است.«  
مرتضی حاجی کاظمی همچنین با بیان اینکه مشــکلات تأمین اجتماعی مختص کشــور ما نیست و در همه 
جوامع دیده می شود، فرانسه را مثال زد و به اعتراضات گســترده در این کشور اشاره کرد و گفت: »افزایش نرخ 
امید به زندگی، قوانین مربوط به حمایت از خانواده و نرخ رشــد جمعیت در کشور موجب پرداخت تا 50 سال 
حق بازنشستگان شده و ناترازی ایجاد کرده است، که راهکار مقابله با آن نیز افزایش سن بازنشستگی و پیدا 
کردن گروه های هدف است. بحران اجتماعی کشــور فرانسه با افزایش سن بازنشستگی با 64 سال را ببینید. 
دوره دریافت مستمری در حال افزایش است و از طرفی با معضل کاهش نرخ باوری مواجه هستیم. ما نزدیک 
به 16میلیون نفر بیمه شده اصلی در کشور داریم. طبق آمار، حدود 5 میلیون نفر از افراد شاغل بوده و یا خانه دار 
هستند و جزو صندوق بیمه ای ما به شــمار نمی روند.« حاجی کاظمی در ادامه گفت: »جمعیت تحت پوشش 
استان اصفهان بالغ بر سه میلیون و 800 هزار نفر است که بیش از یک میلیون و 200 هزار نفر از آنها بیمه شده اصلی 
هستند. اصفهان بعد از تهران، بیشترین تعداد بازنشستگان تأمین اجتماعی را در سطح کشور دارد. همچنین 
پرداخت بیمه بیکاری در استان نسبت به سال گذشته 9درصد کاهش داشته است.« افزایش سن بازنشستگی 
اعتراضات و انتقادات فراوانی را به دنبال داشت اما مدیرکل تأمین اجتماعی استان می گوید چاره ای جز این راه 
باقی نمانده بود هرچند امسال هم اجرایی نمی شود. حاجی کاظمی با بیان اینکه دوره دریافت مستمری در حال 
افزایش است و از طرفی با معضل کاهش نرخ باروری مواجه هستیم، گفت: »در برنامه توسعه هفتم این امر در 
نظر گرفته شده و افزایش سن بازنشستگی از 60 به 62 سال به صورت پلکانی در نظر گرفته شده است که البته 
این قانون امسال اجرایی نمی شود.« حاجی کاظمی با تأکید بر اینکه کل دریافتی های ما در استان جوابگوی 

تنها بخش درمان ما نیست، گفت: »پرداخت دیون از سوی دولت به صورت نقد نبوده و شرکت هایی هستند که 
در بسیاری از موارد سودده نیستند و بخشی از سبد شرکت های شستا تأمین اجتماعی را این شرکت ها تشکیل 

می دهد. هرچند در تلاش بوده و هستیم تا شرکت های سودده را وارد سبد کنیم.« 

مدیر درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان:
 با کمبود شدید پزشک متخصص در بیمارستان ها و مراکز دولتی 

تأمین اجتماعی روبه رو هستیم

و اما مدیر درمان تأمین اجتماعی استان اصفهان هم در این جلسه با اشاره به سن بالای ساختمان درمانگاه ها 
گفت: »نوسازی درمانگاه های قدیمی و احداث درمانگاه های جدید در دستور کار مدیریت درمان تأمین اجتماعی 
قرار دارد، که البته احداث درمانگاه جدید در سال های اول با 20 الی 30 پرسنل ماهانه نزدیک یک میلیارد برای 
ما هزینه دارد. در حال حاضر مصوبه 11 پروژه نوسازی و احداث درمانگاه گرفته شده که در نجف آباد، فولادشهر، 
شاهین شهر، پیربکران و سایر شهرستان ها واقع شده است.« محمد رجالی همچنین گفت: »علاوه بر توسعه 
بخش درمان سرپایی، برای کاهش هزینه ها در بخش بستری برنامه ریزی کردیم و در این بخش به طور ویژه 
جراحی را توسعه دادیم که بتوانیم بخشی از این هزینه ها را کاهش دهیم. در پایان سال 1400 ما در سه بیمارستان 
70 هزار بیمار بستری داشتیم و این تعداد در پایان ســال 1402 به مرز 82 هزار نفر رسید، همچنین با افزایش 
بهره وری و عدم کاهش کیفیت خدمات مدت زمان بســتری را کاهش دادیم.« رجالی با اشاره به آمار جراحی 
در این بیمارستان های این سازمان گفت: »آمار جراحی از 40 هزار در پایان سال 1400 به مرز 53 هزار جراحی در 
پایان سال 1402 رسید و حدود 10 تا 15 درصد کل آمار جراحی استان در این سه بیمارستان انجام شد که باعث 

کاهش هزینه افراد تحت پوشش شد. همچنین ضریب اشغال تخت به حدود 90 درصد رسید.« به گفته مدیر 
درمان تأمین اجتماعی استان؛ در بخش خدمات سرپایی در پایان سال 1400 حدود 8 میلیون خدمات سرپایی 
صورت گرفته که در پایان سال 1402 از مرز 10 میلیون عبور کرده است. در بخش خرید خدمت از 70 بیمارستان 
و 1000 مطب و 1900پاراکلینیک و رادیولوژی استفاده شــده که در بخش دولتی حدود 90 درصد هزینه به عهده 
تأمین اجتماعی و بخش دولتی است و در ماه های اخیر نیز بخش قابل توجهی از بدهی در بخش دانشگاهی و 
خصوصی پرداخت شده است. رجالی اضافه کرد: »میزان خدمات در اصفهان نسبت به تعداد بیمه شدگان در 
اصفهان رتبه 15 در کشور است در حالی که خدمات درمانی ما در کشور رتبه دوم است و بیمارستان شریعتی و 
غرضی در بخش بیمارستان های تأمین اجتماعی در کشور اول و دوم هستند. در راستای افزایش میزان خدمت 
نسبت به تعداد بیمه شدگان کلنگزنی بیمارستان 500 تخت خوابی آذرماه سال گذشته انجام شد که با تکمیل آن 
بخشی از مشکلات مربوط به بیماران بستری حل خواهد شد.« دکتر محمد رجالی در تکمیل و توضیح بیشتر 
صحبت های خود به آمار بالا و پرشمار مراجعان به بیمارستان های دولتی اشاره کرد و گفت: »در استان اصفهان 
 250 هزار بیمار مزمن شناسایی شده و تحت درمان هستند که بالاترین رقم کشوری به شمار می رود. بیش از

 10 میلیون و 790 هزار مراجعه سرپایی پذیرش و خدمات به بیماران در بخش درمان مستقیم ارائه شده است که 
نسبت به سال 1400 یک رشد 14 درصدی داشته است. 53 هزار جراحی رایگان در تأمین اجتماعی استان انجام 
 شده اســت. جراحی قلب بیماران در بخش دولتی بین 20 تا 30 میلیون است و در بخش خصوصی بین 80 تا

 120 میلیون است که در سازمان به صورت رایگان صورت می گیرد.« 
این مقام مسئول در تأمین اجتماعی استان ادامه داد: »درحال حاضر 15 درصد کل جراحی های استان اصفهان 
 در بیمارستان های شــریعتی و غرضی اصفهان انجام می شــود. برای اورژانس بیمارستان شریعتی اصفهان

 یک توسعه 750 متری در نظر گرفتیم که در حال ساخت اســت و با این توسعه زیربنای اورژانس به 1000 متر 
می رســد. مرکز غرضی ما هم یکی از بزرگ ترین مراکز شمال شهر اصفهان اســت که تا دلیجان ارائه خدمات 
می دهد و بیش از 30 درصد مراجعات آن بیماران بدحال و تصادفات است.« رجالی در نشست خبری امسال 
هم مثل سال گذشته به عدم استقبال از اتاق های ال دی آر بیمارســتان غرضی اشاره کرد و گفت: » 12 اتاق ال 
دی آر برای بحث زایمان با هزینه ای بالغ بر 40 میلیارد تومان تجهیز شده است، متأسفانه استقبالی از این مراکز 
صورت نگرفته است و 50 درصد از ظرفیت این مراکز خالی است.« مدیر درمان تأمین اجتماعی اصفهان در پاسخ 
به سئوالی درباره بداخلاقی برخی پزشکان با بیماران هم ضمن تأیید این مطلب گفت: » گزارش هایی به دست 
 ما می رسد اما موضوع این است که در حال حاضر با کمبود متخصص در بیمارستان ها و مراکز تأمین اجتماعی 
روبه رو هستیم و نمی توانیم خیلی به آنها سخت بگیریم و هرچند بابت این موضوع عذر می خواهم و اینگونه 

رفتارها را تأیید نمی کنم اما ناچاریم پزشک بداخلاق را به بدون پزشک ماندن ترجیح بدهیم!«
رجالی باز هم به این نکته اشــاره کرد که بخش تأمین اجتماعی و بیمارستان های دولتی برای پزشکان ایرانی 
جذاب نیستند و بخاطر مباحث مالی، آنها ترجیح می دهند در مراکز خصوصی طبابت کنند و همین تعداد پزشک 

باقیمانده را هم باید با چنگ و دندان حفظ کرد.
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